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ZAPISNIK 
 

sa 11. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 15. travnja 2014. godine u Maloj 
koncertnoj dvorani Spomen doma u Pazinu. 
 
 Sjednicu je u 17,00 sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS-HNS-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
 Pozdravlja župana, sve suradnike župana, predstavnike sredstava javnog 
informiranja. 
 Moli tajnicu Skupštine Istarske županije, gospođu Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 

R.
br 

VIJEĆNIK 
LISTA PRIMJEDBE 

1. Davor Komar 
IDS-HNS-Zeleni  

2. Furio Radin 
IDS-HNS-Zeleni  

3. Elvira Krizmanić Marjanović 
IDS-HNS-Zeleni  

4. Valter Drandić 
IDS-HNS-Zeleni  

5. Ivan Jakovčić 
IDS-HNS-Zeleni odsutan 

6. Sandra Ćakić Kuhar 
IDS-HNS-Zeleni  

7. Tedi Chiavalon 
IDS-HNS-Zeleni  

8.  Vili Rosanda 
IDS-HNS-Zeleni  

9. Nevija Poropat 
IDS-HNS-Zeleni  

10. Dragan Filipović 
IDS-HNS-Zeleni  

11. Josip Anton Rupnik 
IDS-HNS-Zeleni  

12. Osman Dželil 
IDS-HNS-Zeleni  

13. Vesna Šćira Knapić 
IDS-HNS-Zeleni  

14.  Vladimir Buršić 
IDS-HNS-Zeleni odsutan (o) 

15. Zdenko Pliško 
IDS-HNS-Zeleni  

16. Slavica Popadić 
IDS-HNS-Zeleni  

17. Igor Merlić 
IDS-HNS-Zeleni  
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18. Tamara Brussich 
IDS-HNS-Zeleni  

19. Lirim Ramadani 
IDS-HNS-Zeleni  

20.  Eleonora Kotiga Vaš 
IDS-HNS-Zeleni  

21. Petra Kancijanić 
IDS-HNS-Zeleni  

22. Danica Miletić 
IDS-HNS-Zeleni  

23. Lino Kuharić 
IDS-HNS-Zeleni  

24. Stjepan Mraković 
IDS-HNS-Zeleni  

25. Damir Kajin 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr 

 

26. Danijel Ferić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr odsutan (o) 

27. Tanja Vrbat 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

28. Silvano Hrelja 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr odsutan (o) 

29. Branko Ružić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

30. Sandro Jurman 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

31. Mirjana Galo 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

32. Evelina Biasiol Brkljačić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

33. Maja Šarić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

34. Kemal Velagić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

35. Bojan Skočilić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr odsutan 

36. Nikola Dobrila 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

37. Miljenko Koroman 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

38. Marino Diminić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

39. Marino Roce 
HDZ – HDS  

40. Ivica Butorac 
HDZ – HDS  

41. Željka Hrlić 
HDZ – HDS  



4 

 

 
OSTALI PRISUTNI : 
 
Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik Županijske uprave Istarske županije 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica tajnice Skupštine Istarske  županije 
MARIN GRGETA, pročelnik Upravnog odjela za decentralizaciju, lokalu i područnu 
(regionalnu )  samoupravu, prostorno uređenje i  gradnju  IŽ 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC,  pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun IŽ 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upr5avnog odjela za održivi  razvoj IŽ 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu IŽ 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
BRANKO CURIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
ORIANO OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske poslove 
IŽ, 
DUŠAN KIŠBERI, pročelnik Kabineta Župana Istarske županije, 
INGRID PALJAR, ravnateljica Zavoda za prostorno uređenje IŽ  
KRISTINA BULEŠIĆ, upraviteljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoj civilnog društva 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske županije 
 
 

PREDSJEDNIK, Skupštine Istarske županije (IDS-HNS-ZELENI), VALTER 
DRANDIĆ (U nastavku PREDSJEDNIK) (IDS), konstatira da je izvršenom prozivkom  
utvrđeno da sjednici prisustvuje 38 od 45 vijećnika, odnosno 39 nakon prisege novog 
vijećnika Mladena Premuša pa Skupština može punovažno raspravljati i odlučivati (Nakon 
dolaska Marina Roce, sjednici prisustvuje 40 vijećnika). 
  
  
 Prelazi se na utvrđivanje dnevnog reda. Predsjednik predlaže da se uvrsti dodatna 
točka pod redni broj 3. Prijedlog Odluke o stavljanju mandata u mirovanje vijećnika Sandra 
Jurmana iz osobnih razloga i Rješenje o verifikaciji mandata novom vijećniku Mladenu 
Premušu kojeg srdačno pozdravlja i želi mu uspješan rad. Sve točke se pomiču za jedno 
mjesto i predlaže isto tako novu točku broj 8) a to je Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na 
Prijedlog prvih izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2014. 
godinu o čemu su materijali dostavljeni. Nakon navedenih dopuna, predlaže sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1.  

a) Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Skupštine Istarske županije, 
b) Verifikacija zapisnika sa 10. svečane sjednice Skupštine Istarske županije, 

2. Pitanja vijećnika prijedlozi i informacije, 
3.  

42. Tatjana Mrkonjić 
HDZ – HDS  

43. Damir Ilić 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  

44. Mario Radešić 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  

45. Ticijan Peruško 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  
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a) Prijedlog Odluke o stavljanju mandata u mirovanje iz osobnih razloga 
b) Rješenje o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega vijećnika Skupštine Istarske županije 

4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju u prostoru Istarske županije za 
razdoblje 2007. - 2012. godine, 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti Istarske županije od prirodnih i 
tehničko tehnoloških katastrofa i velikih nesreća, 

6. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće Župana i 
zamjenika župana, te službenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske županije, 

7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama članovima Županijske 
Skupštine Istarske županije, 

8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog prvih izmjena i dopuna 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2014. godinu, 

9. Prijedlog Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Novigradu za davanje koncesija na 
pomorskom dobru, 

10. Prijedlog Odluke o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja morske plaže 
„Crvena uvala“ u Zambratiji, 

11. Prijedlog Odluke o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja dijela morske 
plaže s aquaganom u TN „Červar – Porat“, 

12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske 
županije za 2014. godinu, 

13. Prijedlog Zaključka o djelomičnom udruživanju sredstava za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini u osnovnom i srednjem 
školstvu Istarske županije za 2014. godinu, 

 
14.  

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan, 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića – Raša,  

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, 
Novigrad – Cittanova (br. 1), 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, 
Novigrad – Cittanova (br. 2), 

15.  
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula, 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje,  
16. Izvješće o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2013. godinu, 
17. Izvješće o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva za 2013. 

godinu, 
18. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga izmjene odluke o osnivanju Zaklade za 

poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva, 
19. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za promicanje i razvitak znanosti i visokog školstva 

u Istarskoj županiji, 
20.   

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog vijeća Lučke uprave Pula, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Lučke uprave Pula, 

21.  
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća Lučke uprave Umag-

Novigrad, 
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b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Lučke uprave Umag-
Novigrad, 

22.  
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Upravnog vijeća Javne ustanove 

"Natura Histrica", 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Javne ustanove 

"Natura Histrica", 
23.  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća Županijske uprave za 
ceste Istarske županije, 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Županijske uprave za 
ceste Istarske županije. 

 

ORDINE DEL GIORNO 

1.  
a) Verifica del verbale della 9a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
b) Verifica del verbale della 10a seduta solenne dell'Assemblea della Regione 

Istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3.  

a. Proposta di Delibera sulla sospensione del mandato per motivi personali 
b. Provvedimento di verifica del mandato del membro dell'Assemblea della 

Regione Istriana 
c. Giuramento solenne del consigliere dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana 
4. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione inerente la situazione sul 

territorio della Regione Istriana per il periodo dal 2007 al 2012, 
5. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Stima dei rischi della Regione Istriana 

da catastrofi naturali, tecnico-tecnologiche e calamità, 
6. Proposta di Delibera sulle modifiche della Delibera sui criteri per stabilire gli stipendi del 

Presidente e dei vicepresidenti, nonché dei funzionari e impiegati negli organi 
amministrativi della Regione Istriana, 

7. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sui corrispettivi dei 
membri dell'Assemblea regionale della Regione Istriana  

8. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta delle prime modifiche e integrazioni 
del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana per il 
2014 

9. Proposta di Delibera con cui si demanda alla Città di Cittanova la facoltà di dare in 
concessione il demanio marittimo, 

10. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio marittimo ai fini 
dello sfruttamento economico della spiaggia marina di "Crvena uvala" a Zambrattia, 

11. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione ai fini dello sfruttamento 
economico di parte della spiaggia marina con acquascivolo nel Villaggio turistico "Červar 
– Porat“, 

12. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto dei beni 
prodotti a lunga durata e gli ulteriori investimenti nei beni non finanziari delle scuole 
elementari e medie superiori della Regione Istriana per il 2014, 

13. Proposta di Conclusione sull'unione parziale dei mezzi per l'acquisto dei beni prodotti a 
lunga durata e gli ulteriori investimenti nei beni non finanziari nelle scuole elementari e 
medie superiori della Regione Istriana per il 2014, 

14.  
e) Proposta di Delibera con cui si dà la previa approvazione alla proposta di 

Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare 
Vladimir Nazor di Potpićan (Sottopedena), 
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f) Proposta di Delibera con cui si dà la previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare 
Ivan Batelić – Raša (Arsia),  

g) Proposta di Delibera con cui si dà la previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulle modifiche dello Statuto della Scuola elementare italiana - 
Talijanska osnovna škola, Cittanova - Novigrad (n. 1), 

h) Proposta di Delibera Delibera con cui si dà la previa approvazione alla 
proposta di Delibera sulle modifiche dello Statuto della Scuola elementare 
italiana - Talijanska osnovna škola, Cittanova - Novigrad (n. 2), 

15.  
a) Proposta di Delibera Delibera con cui si dà la previa approvazione alla proposta di 

Delibera sulle modifiche dello Statuto della Scuola delle arti applicate e del design 
- Pola, 

b) Proposta di Delibera Delibera con cui si dà la previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulle modifiche dello Statuto dell’Istituto professionale – Gospodarska 
škola Buie,  

16. Relazione sull'attività del Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria 
per il 2013, 

17. Relazione sull'attività della fondazione per la promozione del partenariato e lo sviluppo 
della società civile per il 2013, 

18. Proposta di Conclusione sulla modifica della Delibera d'istituzione della Fondazione per 
la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile, 

19. Proposta della Delibera d'istituzione del Consiglio per la promozione e lo sviluppo della 
scienza e dell’istruzione universitaria nella Regione Istriana 

20.   
c) Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Consiglio 

d'amministrazione dell'Autorità portuale di Pola  
d) Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Consiglio 

d'amministrazione dell'Autorità portuale di Pola  
21.  

c) Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Consiglio 
d'amministrazione dell'Autorità portuale di Umago-Cittanova 

d) Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Consiglio 
d'amministrazione dell'Autorità portuale di Umago-Cittanova  

22.  
c) Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Consiglio 

d'amministrazione dell’Ente pubblico "Natura Histrica" 
d) Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Consiglio 

d'amministrazione dell’Ente pubblico "Natura Histrica" 
23.  

a) Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Consiglio 
d'amministrazione dell’Autorità regionale per le strade della Regione Istriana 

b) Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Consiglio 
d'amministrazione dell’Autorità regionale per le strade della Regione Istriana 

 
Predsjednik Skupštine nakon izvršenog glasanja konstatira da je Dnevni red jednoglasno 
prihvaćen. 
 
 
 
AD 1) 

a) Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice  Skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija zapisnika sa  10. svečane sjednice  Skupštine Istarske županije 
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a) Skupština je bez primjedbi jednoglasno verificirala zapisnik sa 9. sjednice 
Skupštine Istarske županije. 

b) Skupština je bez primjedbi jednoglasno verificirala zapisnik sa 10. svečane 
sjednice Skupštine Istarske županije. 
 

 
AD 2) 
Pitanja  vijećnika, prijedlozi  i informacije 
 
Predsjednik poziva vijećnike da se prijave za postavljanje vijećničkih pitanja. 
 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se: Danica Miletić, Tanja Vrbat, Tamara 
Brussich, Željka Hrlić, Zdenko Pliško, Damir Ilić, Vesna Šćira Knapić, Evelina Biasiol 
Brkljačić, Josip Anton Rupnik, Damir Kajin, Mirjana Galo, Branko Ružić. 
 
Upozorava na trajanje postavljanja vijećničkih pitanja od dvije minute. Nakon upadica iz 
klupe vijećnika Damira Kajina, predsjednik mu izriče prvu opomenu. 
 
DANICA MILETIĆ (IDS)  
postavlja pitanje županu kako na rad i poslovanje Opće bolnice Pula utječe usvojeni 
masterplan koji je trebao poboljšati njen rad, te kako bolnica posluje sada kada je u 
sanacijskom postupku u odnosu na ranije poslovanje? 
 
ŽUPAN 
Pitanje pulske bolnice i odgovor kako se masterplan reflektira na poslovanje kao i tijek 
javnog nadmetanja je prevažno da bi moglo stati u dvije minute izlaganja pa predlaže da se 
za sljedeću Skupštinu pripremi tematska točka upravo s tim temama vezano za  Opću 
bolnicu u Puli. 
 
TANJA VRBAT (SDP) 
Postavlja pitanje županu. Navodi da je župan svojim aktom od 9. siječnja ove godine odobrio 
ugovor kojim se sufinancira udruga EKOP ISTRA u iznosu od 180.000 kn i taj iznos će se 
plaćati mjesečno. Radi se o Udruzi čiji je predsjednik naš kolega a ujedno i predsjednik 
stranke Zelenih, gdje i Udruga i stranka Zelenih imaju istu adresu.  
Pita Župana da li smatra da ovdje postoji sukob interesa obzirom da se radi o vijećniku koji 
odlučuje o Proračunu i koji je koalicijski partner.  U obrazloženju donesenog Zaključka navodi 
se da su glavni ciljevi Udruge pokretanje proizvodnje eko hrane, razvoja eko turizma i eko 
agroturizma. Smatra da ima dovoljno županijskih agencija koje se bave time pa bi možda 
njima taj novac bio potrebniji. Zakon o sukobu interesa nalaže u slučaju dubioze  da se 
postavi pitanje Povjerenstvu za sprečavanje sukoba interesa i ujedno obavještava da će 
takvo pitanje Povjerenstvu i biti postavljeno. 
 
ŽUPAN 
Obzirom da se tehničke detalje tog pitanja moglo pročitati želi reći samo da ta suradnja s 
Udrugom traje više nego koalicija a vjeruje da će trajati i dalje kad više ta koalicija ne bude 
na snazi. Smatra da svaka kuna koja je uložena u „zelenu Istru“ itekako je dobro investirana. 
Poštivat će svakako ono što Povjerenstvo za sukob interesa kaže. 
 
TAMARA BRUSSICH (IDS) 
Molila bi informacije vezano za zdravstvenu ispravnost vode obzirom da dolazi turistička 
sezona pa se nada da su količine vode osigurane za kvalitetan život građana i turista. 
Zanima je da li su napravljene potrebne analize vode. Također molila bi i informaciju vezano 
za zavičajnu nastavu. Naime o projektu se puno govorilo u predizbornom programu župana, 
stvari su se počele razvijati pa moli pročelnika Torbicu da informira vijećnike i javnost o 
novostima. 
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VLADIMIR TORBICA (pročelnik) 
Na temelju javnog natječaja na koji se prijavilo 56 osoba, Župan je imenovao 6 radnih tijela i 
koordinativno tijelo sa četrdesetak osoba i cilj te radne skupine je da analizira trenutno stanje 
u predškolskim, školskim kao i visokoškolskim ustanovama da se vidi što je potrebno učiniti. 
Te su se radne skupine počele redovito sastajati, do sada su se sastale tri radne skupine, 
sljedeće tri će se sastati sljedeći tjedan i nakon toga koordinativno tijelo će na temelju svega 
što će radne skupine predložiti donijeti određene odluke. Ono što je najbitnije je da su sve 
radne skupine došle do zaključka da se već sada jako puno radi po pitanju zavičajne nastave 
samo što to nije „usustavljeno pa bi nekakav temeljni cilj bio to sve „usustaviti“ i nadograditi 
kvalitetnim projektima. 
Jedan od glavnih ciljeva je i pitanje zavičajne nastave u predškolskim ustanovama. Izradit će 
se jedan prijedlog koji će biti predstavljen ravnateljima predškolskih ustanova, jer sve to treba 
uvesti u kurikulume ustanova. Nakon toga će taj isti projekt biti predstavljen 
gradonačelnicima koji u dogovoru s ravnateljima mogu odlučiti da li žele uvesti zavičajnu 
nastavu već ove jeseni u predškolske ustanove. 
Izražava zadovoljstvo zbog odličnog odaziva kolega koji rade po tom pitanju, te naglašava da 
su odabrani izuzetno kvalitetni ljudi. 
 
ŽUPAN 
Činjenica je da ulazimo u turističku sezonu i ne bi htjeli da se ponove stvari koje su nas 
pratile pred godinu i pol odnosno dvije godine i iz tog razloga krajem ovog tjedna Savez za 
gospodarstvo koji radi na mnogim projektima oko gospodarskog napretka Istre ide u posjet 
Istarskom vodovodu u Buzet. 
Od 1. 4. plaćat će se skuplja voda zbog povećanja naknada što je izazvalo negativni efekt 
kod gospodarstvenika i obrtnika. Zato se idemo uvjeriti u stabilnost i sigurnost vodoopskrbe. 
Važna je zdravstvena ispravnost vode za piće i želi reći na temelju dokumentiranih podataka 
Zavoda za javno zdravstvo da mi u Istri pijemo vodu izuzetno velike zdravstvene ispravnosti. 
Činjenica je da mnogi misle kako negdje, obzirom da ima azbesta, a ide se za tim da se to 
mijenja i izbaci, imamo upitnu vodu za piće, međutim azbest u cijevima ne utječe na 
zdravstvenu ispravnost vode, a ono što je najvažnije istaknuti je da zadnji službeni podaci 
kazuju da u Istri imamo samo oko 1% onih parametara koji su na granici kad govorimo o 
zdravstvenoj ispravnosti vode za piće. To je izuzetno dobar rezultat, usporedbe radi u 
Hrvatskoj je taj podatak od 13% do 15 % parametara koji su na granici zdravstvene 
ispravnosti vode. 
 
ŽELJKA HRLIĆ (HDZ) 
Ima pitanje u vezi projekta Javno privatnog partnerstva. Odluka je donesena u prosincu 
2013., a 3. veljače ove godine u Puli je potpisan sporazum o projektu javno privatnog 
partnerstva pa je konkretno zanima što je dalje napravljeno, odnosno da li se napredovalo 
dalje sa samim hodogramom jer prema hodogramu trebalo se ići u potpisivanje sporazuma o 
pravu građenja, da li je kakav prijedlog konačnog projekta usklađen i moli u ime Kluba 
vijećnika koji nisu bili za to da sve ovlasti prijeđu na CEI, da se dostavi sporazum o realizaciji 
predmetnog projekta jer su u njemu definirana sva prava i obveze svih sudionika pravnog 
odnosa. 
 
VALERIO DRANDIĆ (načelnik Županijske uprave) 
Istina je da slijedi potpisivanje sporazuma o pravu građenja ali podsjeća da naša aktivna 
uloga u daljnjem tijeku odvijanja aktivnosti je sa posljednjim odlukama završena, budući da 
kompletnu daljnju proceduru vodi CEI, naravno informirajući nas i u suglasnosti s nama. 
Slijedi raspisivanje natječaja o odabiru privatnih partnera. Kada se privatni partneri jave tada 
ćemo definitivno znati cijenu gradnje naših škola koja mora biti jednaka ili niža onoj startnoj i 
tada ćemo u korist odabranih partnera potpisivati sporazum o pravu građenja. Sve aktivnosti 
vezane za građenja i praćenje kvalitete građenja i ugovaranje na sebe preuzima CEI, što je u 
neku ruku dobro,  ali mi participiramo i imamo uvida u sve što se zbiva. 
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Misli da će uskoro biti novih dobrih vijesti pa će Skupštinu informirati o njima. 
 
ŽELJKA HRLIĆ (HDZ) 
Izražava zadovoljstvo da postoji tijelo koje to prati, međutim napominje da je Klub HDZ-a 
prilikom donošenja same odluke bio za to da se predstavnici Skupštine ili Županije čim više 
uključe u aktivno praćenje samog projekta i to iz razloga jer smo svi mi, građani županije ti 
koji će to plaćati. 
 
ZDENKO PLIŠKO (Istarska stranka umirovljenika) 
Imao bi dva pitanja kojima u zadnje vrijeme posebno straše umirovljenike. Program u kući i 
uvođenje imovinskog cenzusa. Program pomoći u kući je uveden za uglavnom seoska 
domaćinstva, gdje svi imaju nekakav krov nad glavom i okućnicu, vrt oko kuće, a uvođenjem 
imovinskog cenzusa ovu vrstu programa neće moći koristiti. Taj program je dobro saživio u 
našoj županiji, gradovi i općine izdvajaju određena sredstva, ali to je nedostatno. 
Interesira ga na koji način će reagirati županija po tom pitanju. 
Drugo pitanje tiče se uvođenja ekonomske cijene smještaja u Domove za starije i nemoćne 
osobe. To se nažalost moglo čuti i saznati samo iz sredstava javnog informiranja, ništa nisu 
službeno dobili kao udruga umirovljenika a niti Domovi. Izgleda da je nažalost postala praksa 
da naši ministri prethodno straše preko sredstava javnog informiranja a tek onda idu u 
postupak donošenja. 
Naglašava da prosječna mirovina pokriva tek 50% cijene smještaja u Domu pa se pita na koji 
će način umirovljenici moći koristiti Domove. 
 
ŽUPAN 
Lani kad smo imali rebalans proračuna i ove godine kad se donosio proračun upozoravali 
smo na sve manje sredstava za decentralizirane funkcije. Slična je situacija i u zdravstvu i u 
školstvu i u socijalnoj skrbi i svatko ima slične probleme. Činjenica je da smo po tom pitanju 
razgovarali vezano za projekt pomoći u kući i sa resornim predstavnicima ministarstva i sa 
predstavnicima gradova i općina gdje se takav projekt provodi, koji je hvalevrijedan, posebno 
za starije i nemoćne naše sugrađane i sugrađanke.  
Najprije trebamo vidjeti konačan prijedlog odluke, odnosno što će se promijeniti konkretno u 
dijelu pomoći u kući i u dijelu uvođenja većih cijena za Domove za starije i nemoćne. Nakon 
toga ćemo vidjeti s gradovima i općinama kako možemo zaštiti najugroženije građane gdje 
očekuje veliku pomoć Savjeta za umirovljenike gdje  će tražiti da to  bude jedna točka 
dnevnog reda Savjeta za umirovljenike. Treba vidjeti i sa predstavnicima ministarstva da se 
vidi da li se može na neki način pomoći ugroženim ljudima da sav teret ne padne na 
županijski proračun i proračune gradova i općina.  
 
DAMIR ILIĆ (Hrvatski laburisti-Stranka rada) 
Njegovo pitanje je bilo također vezano za master plan i Opću bolnicu Pula što je već 
prethodno kolegica vijećnica Miletić postavila. 
 
VESNA ŠĆIRA KNAPIĆ (IDS) 
Ima pitanje vezano za natječaj za dodjelu sredstava iz Fonda za razvoj turizma. Zanima je 
kako su prošli istarski projekti i da li ima novosti vezano za navedeno? 
 
ŽUPAN 
Vezano za ovaj Fond za razvoj turizma želi reći da je činjenica da imamo još puno prostora 
na prihodovnoj strani odnosno strani ubiranja naknade vezano za korištenje zemljišta a koje 
se još ne naplaćuje u HR. 
Zanimljivo je da skoro 60% u tom Fondu trenutno se puni iz Istre i ovaj natječaj koji je vani 
ukupno ima fond od 20 milijuna kuna, a naši projekti tj. projekti istarskih gradova, općina i 
turističkih zajednica dobili su oko 41% sredstava ili nešto više od 8 milijuna kuna. Siguran je 
da možemo i hoćemo bolje jer krajem ovog mjeseca u koordinaciji s Ministarstvom turizma 
ide novi natječaj za koji ćemo biti spremni, a do kraja godine očekuje se još jedan, treći 
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natječaj za kojeg se već pripremamo i vjeruje da na kraju godine kad se budu rezimirali 
rezultati da će biti još više konkretnih povoljnih financijskih rezultata za nas. 
 
EVELINA BIASIOL BRKLJAČIĆ (HSU) 
Volevo notare una richiesta d'informazione riguardante la raccolta diferenziata di cui 
dovremmo abbituarci già in luglio. Sappiamo che da anni si costruisce il Centro Kaštijun ma il 
centro non è ancora pronto e non credo sarà pronto.  
Cosa pensa la Regione di fare riguardo a questo tema in quanto se non siamo pronti, 
dovremo essere pronti a pagare le pennalità e non vorrei che a pagare siano veramente gli 
ultimi cittadini. 
 
VALERIO DRANDIĆ (načelnik Županijske uprave) 
To je dobro pitanje u pravom trenutku. Svi znamo da smo u završnoj, najaktivnijoj fazi 
dovršetka Centra Kaštijun i da su građevinski radovi u punom jeku i da će vrlo brzo doći na 
red pitanje odlaganja u tom centru. Tada će stupiti na snagu neke nove cijene.  U svim 
studijama i elaboratima koji su do sada rađeni projicirana je cijena koju će građani morati 
platiti u trenutku kada se započne s obradom otpada. Smatra da će upravo cijena biti najveći 
poticaj selektivnom prikupljanju otpada. Svi gradovi koji sada imaju vlastite deponije sada ih 
pretvaraju u reciklažna dvorišta gdje će se prvenstveno vršiti selektivno razdvajanje otpada a 
naravno već u domaćinstvima će se selektirati otpad. Građani će imati itekako velik interes 
da vlastiti otpad svedu na najmanju moguću kubikažu i težinu jer će jedino na taj način 
uštedjeti i ostati na sadašnjoj razini plaćanja, u protivnom će cijena višestruko porasti. 
Radi se na toj problematici i sve su komunalne tvrtke u Istri spremne. 
 
EVELINA BIASIOL BRKLJAČIĆ (HSU) 
Svima nam je poznato kako se selektivno odvaja otpad, ne treba nam o tome poduka, 
međutim pitanje je bilo postavljeno što mislimo raditi ako u 7. mjesecu ne budemo spremni, a 
osim toga predlaže da se sazove jedna tematska sjednica o Kaštijunu. 
 
VALERIO DRANDIĆ, (načelnik Županijske uprave) 
U 7. mjesecu definitivno nećemo biti spremni zato što projekt Kaštijun kasni, ne našom 
krivicom jer mi ne upravljamo tom investicijom, već Fond za energetsku učinkovitost i zaštitu 
okoliša zajedno s odabranim partnerom i ništa se 1.7. neće desiti, ali desit će se u trenutku 
kada Kaštijun krene raditi. Na Kaštijunu će se vršiti selekcija svega onoga što ne bude 
učinjeno prije. Selekcija je ekonomski isplativa građanima i komunalnim tvrtkama i 
automatski kroz cijenu će se doći do nje. Vjerojatno će nastati jedan raskol u odnosima 
komunalnih poduzeća i Kaštijuna zato što je i komunalnim poduzećima u interesu da što 
manje voze na Kaštijun jer oni to plaćaju. Imamo situaciju gdje komunalna poduzeća imaju 
neku stopu naplativosti od građana koja nikad nije viša od 90% a često je i 70% a Kaštijunu 
moraju plaćati 100% tako da je ogroman interes komunalnih firmi da vrše selekciju otpada i 
da što manje voze na Kaštijun, a isto tako i građana da što manje plaćaju komunalnim 
tvrtkama. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK (Zeleni) 
postavlja pitanje tko je dozvolio „Hrvatskim vodama“, da rijeke pretvaraju u mrtve kanale, a to 
se dešava i u Istri, jer smo dobili mrtvi kanal Mirnu, a isto tako mrtvi kanal Rašu. U tim 
kanalima nema života u vodi, a isto tako pokraj takvih korita više se ne čuju ptice i nema 
života. Šteta je velika na prirodu i na okoliš, a isto tako velike su gospodarske štete. 
Uništavaju se polja i šume jer nivo podtalnih voda je sve niži, snaga protoka vode u takvim 
kanalima je daleko veća i razornija i štetne posljedice se neprekidno povećavaju što su 
dokaz i ovogodišnje poplave. Troši se veliki novac i postavlja se pitanje za što i za koga. 
Odvodni kanali se ne čiste, jer oni nisu unosni posao, kao što je pretvaranje korita rijeka u 
kanale. EU se je jasno opredijelila i kazala da se dopušta regulacija rijeka u naseljima ali ne i 
van naselja, jer rijeke su naše bogatstvo. 
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Drugo pitanje tiče se GMO-a. Sve naše županije, a Istarska je bila među prvima, koje su 
proglasile „GMO free“. Kako je moguće da netko donosi uredbu s kojom se omogućava da 
se može uvoziti GMO kukuruz za prehranu stoke, a meso od takve stoke konzumiraju 
građani. Pored kukuruza u uredbi se navodi, da se omogućava i uvoz GMO pamuka. Želimo 
biti informirani što će poduzeti naša županija, a možda sve županije, da se ispoštuju njihove 
donesene odluke i zaštite građani. Žao nam je što mediji nisu upoznali javnost sa 
zaključcima okruglog stola koji je bio održan 18.3.2014. godine u Zagrebu i kojeg je 
organizirao Zeleni forum Alpe Adria uz nazočnost još šest najeminentnijih stručnjaka u našoj 
zemlji. 
 
MILAN ANTOLOVIĆ (pročelnik) 
Pitanje Hrvatskih voda i nadležnosti je regulirano u Zakonu o vodama i u cijelosti su Hrvatske 
vode nadležne za reguliranje slivova posebno državnih rijeka i zato one i osiguravaju 
sredstva. Radove najvećim dijelom odrađuje koncesionar a to je vodoprivredno poduzeće iz 
Buzeta. Što se tiče lokalnih vodotoka, također su nadležne Hrvatske vode što u suradnji s 
jedinicama lokalne samouprave jednim dijelom planiraju i odrađuju i realiziraju godišnje 
planove upravljanja ali u cijelosti osiguravaju sredstva za održavanje lokalnih vodotoka.  
Što se tiče GMO točno je da je Istarska županije 2003. godine prva u Hrvatskoj proglasila 
područje županije slobodno od GMO i odlukom poglavarstva IŽ obvezala sva tijela da u 
suradnji s udrugama koje se bave ekološkom poljoprivredom unaprjeđuje proizvodnju hrane 
na temeljima zakona o ekološkoj poljoprivredi i da sprječava koliko je to u mogućnosti, 
promet GMO hranom. Međutim ulaskom Hrvatske u Europsku uniju, uvažavajući i da smo 
plan unapređenja ekološke poljoprivrede stavili u prioritet da se ograniči ili zabrani 
prometanje GMO hranom na području IŽ, međutim valja naglasiti da je nadležnost na temelju 
zakona na nacionalnoj razini na Ministarstvu poljoprivrede i na Vladi Republike Hrvatske. 
Ulaskom Hrvatske u Europsku uniju Hrvatska je bila dužna uskladiti svu zakonsku regulativu 
u segmentu prometanja GMO hranom. Time je Hrvatska preuzela i obvezu i indirektno 
samim ugovorom o pristupanju bila obvezna dozvoliti da se može prometati kukuruzom koji 
se u onim kompanijama koje imaju proizvodnju stoke, da se može hraniti stoka s takvim 
kukuruzom. Na nama je da pokušamo djelovati kroz udruge koje se bave  ekološkim 
uzgojem i da u suradnji sa saborskim zastupnicima i drugim predstavnicima vlasti  utječemo 
da se maksimalno vrši pritisak na Ministarstvo i druga tijela koja vrše nadzor nad uvozom 
GMO sjemena, proizvoda i hrane da se takav promet, ne eliminira jer se to ne može, jer su 
europske uredbe jače od hrvatskih, ali da se stručno djeluje na potrošače i institucije koje 
vrše nadzor nad takvim proizvodima. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK (Zeleni) 
Postavlja pitanje da li se može dobiti informacija koliko mi u Istri izdvajamo za Hrvatske vode 
i koliko se tih novaca vraća nama. Bilo bi poželjno da naši zastupnici potaknu to pitanje na 
Saboru, a također da saborski zastupnici potaknu pitanje i po pitanju GMO-a jer smatra da je 
Ministarstvo samo, na svoju ruku donijelo odluku da se dozvoljava uvoz i prometovanje GMO 
proizvodima. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
Nakon ponovnih upadica iz klupe vijećnika Damira Kajina upozorava ga da ako izrekne i 
drugu opomenu da neće imati pravo postaviti pitanje. 
 
DAMIR KAJIN (nezavisni) 
Navodi da 107 milijuna kuna Istra uplaćuje za Hrvatske vode a vraća se 225 milijuna kuna. 
Smatra da župan nastavlja, po njemu, kriminalnu praksu, a to je financiranje određenih 
medija pa je tako nedavno zaključio ugovor sa Glasom Istre na 600 tisuća kn za 2014. 
godinu. Županija je 2010. g. uplatila 1.900.000 kn, a 2011. g. 2,3 milijuna kuna, 2012. g. 2,5 
milijuna kn, 2013. g. 2,8 milijuna kn za financiranje medija. Navodi da Primorsko-goranska 
županija u tu svrhu utroši istu svotu u deset godina koliko Istarska u godinu i pol.  
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Postavlja pitanje Županu na temelju koje Skupštinske odluke se izdvaja taj novac, odnosno 
na temelju koje skupštinske odluke je sada zaključen taj ugovor na 600.000 kn? 
Drugo pitanje za pročelnika Antolovića u vezi gospodina Mlinarevića iz Ližnjana koji je dobio 
koncesiju od Hrvatskih šuma i 450.000 kn kredita od Istarske županije za uzgoj koza. Nakon 
sumnjivog požara ostao je bez koncesije i bez mogućnosti da otplaćuje kredit. Navodno je tih 
8 ha zemlje dobio vinar iz Ližnjana. Jasno je da je predmetna deposedacija i prenamjena 
šume u vinograd išla prije svega preko Šumarije ali sigurno ne bez Istarske županije i 
Hrvatske gospodarske komore. 
 
 
ŽUPAN 
Nisu točne informacije koje su ovdje iznesene. Nije točno da je sklopljen ugovor na 600.000 
kn već je raspisano javno nadmetanje temeljem proračuna Istarske županije kojeg je ova 
Županijska skupština usvojila u 12. mjesecu 2013. g. 
Također naglašava da su vrata njegova ureda uvijek otvorena gdje se može doći i dobiti 
argumentirane podatke,  da se ovako ne iznose neprovjerene brojke. 
 
 
MILAN ANTOLOVIĆ (pročelnik) 
Drago mu je da je postavljeno pitanje o žalosnom slučaju gospodina Mlinarevića. Ta se 
obitelj pratila od početka kad se počela baviti stočarstvom konkretno uzgojem koza. Prvi 
kredit od 150.000 kn je dobila 2004. godine kojim je nabavila stado koza. Nakon toga drugih 
300.000 kn za izgradnju štale i mini sirane i sve je to realizirala i registrirala siranu, jednu od 
23 registrirane u Istarskoj županiji, čime je strateški riješeno pitanje proizvodnje mlijeka u 
Istarskoj županiji dugoročno. 
Kad je 2009. Istarska županija donijela mjere za potpore a između ostalog i stočarstvu, 
otpisano je toj obitelji kao i svim stočarima 25% kredita, što iznosi oko 115.000 kn. Međutim 
zbog neishodovanja korištenja zemljišta sa Hrvatskim šumama došlo je u problem 
održavanje stada i problem povrata kredita pa je dva puta dobio reprogram kredita koji je još 
uvijek na snazi. Apsolutno se ide na ruku toj obitelji da ne bi došla u financijske probleme, 
međutim to se neće moći unedogled pratiti na taj način, već će se morati vraćati kredit ili će 
ići korištenje garancija za povrat kredita. 
Valja istaknuti da ingerenciju nad zemljištem koje je sastavni dio šumsko gospodarske 
osnove imaju Hrvatske šume koje su vodile kompletnu politiku dodjele zemljišta. Općina 
Ližnjan je nama dala pismenu suglasnost da ta obitelj može dobiti kredit za program koji je 
realiziran. 
Kod ovog problema prenamjene zemljišta iz šumskog u poljoprivredno nikakav utjecaj nije 
imao niti Upravni odjel za poljoprivredu, niti Fond, niti Kabinet župana nije mogao utjecati. 
Nadležnost zemljišta je na državnim institucijama. 
 
DAMIR KAJIN (nezavisni) 
citira tekst iz Novog lista: „Najodgovornijima za naše stanje (u Glasu Istre) smatramo 
političko-ekonomske mentore a u slučaju Glasa Istre to je godinama vladajuća istarska 
stranka IDS koja dokida baš svaki redak kritike i medijsku neovisnost Glasa Istre“ 
Obraća se Županu sa pitanjem da li će sa nekima tko dokida svaki redak kritike, zaključiti 
ugovor? 
 
ŽUPAN 
navodi da se u uređivačku politiku niti jednih novina, niti radija ni televizije, ni portala nije 
nikada niti se neće miješati i takve kvalifikacije ne želi ovdje ocjenjivati. Zaključit će ugovor sa 
najpovoljnijim ponuditeljem i poziva sve vijećnike da mogu ići na web stranice Primorsko-
goranske županije i vidjeti da njihova stavka promidžbe iznosi 2.870.000 kn a stavka 
informiranje i manifestacija 5.336.000 kn. 
 
MIRJANA GALO (SDSS) 
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Njeno pitanje se odnosi na Opću bolnicu Pula, konkretno Odjel psihijatrije. Nakon poziva 
jedne obitelji čiji se član tamo liječi, otišla je zajedno sa pročelnicom Sonjom Grozić Živolić, 
vidjeti uvjete u kakvima djeluje Odjel psihijatrije. Dočekalo ih je liječničko osoblje na čelu sa 
doktorom Šajnom. Uvjeti su katastrofalni i opasni po život, urušavaju se zidovi, dio krova 
prokišnjava pa uništava prostorije koje su nedavno preuređene. Ono što je važno naglasiti je 
to da su zamolili kako bi županija zajedno sa gradovima i općinama našla neki način da se 
iznađu sredstva da se to može sanirati jer se ne može čekati dvije ili tri godine da se izgradi 
nova bolnica. Ta sredstva ne bi bila velika, radi se o 850.000 kn, a po nekim saznanjima ta 
zgrada će ostati Sveučilištu Juraj Dobrila pa prema tome to nisu bačena sredstva. U ime 
liječničkog osoblja i pacijenata vjeruje da će se naći ta sredstva da se popravi krov. 
Također  je potaknuta i akcija gdje bi se volonterski uređivao unutrašnji prostor a kontaktirat 
će se i pojedine ambasade da se vidi da li su u mogućnosti participirati u dijelu troškova. 
 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ (pročelnica) 
Vijećnica Galo je opisala situaciju kakva je na odjelu psihijatrije. Usprkos činjenici da 
osnivačka prava nad Općom bolnicom ne obnaša Istarska županija i da smo se u zadnje 
vrijeme koncentrirali na izgradnju nove bolnice, cijelo vrijeme intenzivno surađujemo s 
osobljem i djelatnicima bolnice. 
Ovoga trenutka postoji par prioriteta, prvi je nabavka CT uređaja koje je sa Ministarstvom 
zdravstva već dogovoreno i za koji će Istarska županija osigurati 2 milijuna kn što će 
vijećnicima biti ponuđeno na glasanje prilikom donošenja rebalansa proračuna. Isto tako što 
se tiče samog objekta odjela psihijatrije i činjenice da će biti ubuduće u korištenju Sveučilišta, 
pokušat će se naći način da se zajedno sa Sveučilištem sanira i riješi taj problem. 
 
MIRJANA GALO (SDSS) 
molila bi pismeni odgovor za sljedeću sjednicu Skupštine na pitanje koji gradovi i općine, te 
Županija subvencioniraju marende u vrtićima i školama socijalno ugroženim učenicima. 
 
PREDSJEDNIIK SKUPŠTINE 
smatra da se može prihvatiti sugestija Župana da se za sljedeću sjednicu pripremi jedna 
tematska točka o stanju u Općoj bolnici Pula. 
 
BRANKO RUŽIĆ (nezavisni) 
Činjenica je da je 2008. godine cesta D64 Pazin-Vozilići-Potpićan u ono vrijeme bila 
planirana zaobilaznica Išišće-Kloštar u dužini 3,9 km koja bi skratila put za Rijeku 7 km a za 
Labin 2 km. Ta zaobilaznica je trebala prolaziti kroz industrijsku zonu. Pošto je dan danas 
nema u planovima Hrvatskih cesta, a ima informaciju da Hrvatske ceste svoj plan stvaraju 
temeljem prostornog plana Istarske županije, a postoji ogroman interes prijevoznika za tu 
zaobilaznicu, apelira da se župan zauzme da ta cesta uđe u prostorni plan i moli odgovor u 
vezi toga. 
 
ŽUPAN 
Želi reći da nije samo da se na temelju prioriteta Županije određuje koje će se ceste 
održavati ili graditi, već tu veliku ulogu ima i pripremljenost dokumentacija i zato je imao 
jednu koordinaciju načelnika i dvije gradonačelnika upravo na tu temu, a to je da se iskoristi 
vrijeme do 1.9. da se maksimalno naprave idejni projekti lokacijske i dozvole za gradnju kao i 
troškovnici, kako bi sva dokumentacija bila gotova i pripremljena za sljedeću godinu. I sada s 
ovog mjesta poziva sve da ubrzano rade na dokumentaciji, rješavanju imovinsko pravnih 
odnosa a naravno vezano za konkretnu cestu provjerit će i ukoliko su svi potrebni preduvjeti 
ostvareni, zauzet će se da uđe u rebalans 2014. ili u proračun za 2015. godinu. 
 
JOSIP ZIDARIĆ (pročelnik) 
Ova prometnica postoji u prostornom planu Istarske županije, bila je u planu da će je država 
isfinancirati do 2008. g., međutim to se nije dogodilo. Država je isfinancirala plinovod i 
dalekovod ali cestu nije. Činjenica je da je cesta tehnički dobro postavljena, ide ravničarskim 
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dijelom oko 4 km, investicija bi iznosila oko 8 milijuna eura. U razdoblju od 2009. do 2013. je 
vrlo malo cesta bilo u programu Hrvatskih cesta, sada također u razdoblju od 2013. do 2016 
nije u programu, i učinit će sve da uđe u program, ali potrebno je izraditi svu potrebnu 
dokumentaciju koja je zahtjevna. 
 
BRANKO RUŽIĆ (nezavisni) 
Činjenica je da su 2008. godine sredstva bila planirana u državnom proračunu odnosno 
sredstvima Hrvatskih cesta za otkup zemljišta i projektnu dokumentaciju. Nije mu jasno zbog 
čega se to odjedanput sada stopiralo. Ako želimo reindustrijalizirati Istru, bez prometnica to 
nije moguće. 
 
AD 3) 

 
a) Prijedlog Odluke o stavljanju mandata u mirovanje iz osobnih razloga 
b) Rješenje o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega vijećnika Skupštine Istarske županije 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
navodi da je vijećnik Sandro Jurman podnio zahtjev za stavljanje svog mandata u mirovanje 
iz osobnih razloga, pa moli predsjednicu Mandatno verifikacijske komisije Elviru Krizmanić 
Marjanović da iznese Izvješće. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ (HNS) 
čita Izvješće Mandatno verifikacijske komisije: 
 
 

IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 
 

sa 3. sjednice Skupštine Istarske županije, 
održane 15. travnja 2014. godine 

 
Temeljem članka 23. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije ("Službene 

novine Istarske županije", broj 14/09 i 4/13), Mandatno - verifikacijska komisija, na sjednici 
održanoj dana 15. travnja 2014. godine, u sastavu: 

 
a. ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, predsjednica 

 
b. SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, članica 

 
c. MIRJANA GALO, članica, 

 
utvrdila je sljedeće činjenice: 

 
Da je izabran kandidat s kandidacijske koalicijske liste SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDAH, 
SANDRO JURMAN, dana 10. travnja 2014. godine stavio mandat u mirovanje člana 
Skupštine Istarske županije, iz osobnih razloga.   
 
Odlukom Županijskog vijeća HSLS-a i suglasnošću koalicijskih stranaka SDP-a, HSU-a. 
SDSS-a i SDAH,, zaprimljene 10. travnja 2014. godine u Stručnoj službi Skupštine, utvrđuje 
se zamjena za vijećnika Sandra Jurmana. Navedenom odlukom, umjesto Sandra Jurmana, 
određuje se zamjenik  
 

MLADEN PREMUŠ iz Pule, Uspon sv. Roka 1, 
22. kandidat na koalicijskoj listi SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDAH 
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Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje sljedeće akte: 

 
ODLUKU 

o stavljanju mandata članice Skupštine Istarske županije u mirovanje 
 

Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećniku Sandru Jurmanu miruje mandat člana Skupštine 

Istarske županije, iz osobnih razloga. 
 

Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 

 
 

RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 

 
I. 

Umjesto vijećnika Sandra Jurmana, verificira se mandat vijećnika Skupštine Istarske 
županije MLADENA PREMUŠA iz Pule, Uspon sv. Roka 1. 

 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zahvaljuje vijećnici Elviri Krizmanić Marjanović i predlaže da se primi na znanje predmetno 
Izvješće i daje na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja sa 38 glasova ZA, jednoglasno, 
prima na znanje 

IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
moli vijećnika Mladena Premuša da ustane, čita tekst prisege na hrvatskom i talijanskom 
jeziku. 
„Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati savjesno i 
odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da 
ću se u obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije pridržavati 
Statuta Istarske županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre". 

„Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità, l'incarico derivatomi 
dai diritti e doveri di membro dell’Assemblea della Regione Istriana, per lo sviluppo 
economico, culturale e sociale della Regione Istriana, e che mi atterrò allo Statuto 
della Regione Istriana nell’espletamento dei miei doveri di membro dell'Assemblea 
della Regione Istriana, e che tutelerò e promuoverò le particolarità regionali 
dell’Istria.” 
 

MLADEN PREMUŠ (HSLS) 
odgovara „prisežem“. 
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PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
čestita vijećniku Mladenu Premušu, poziva ga da potpiše prisegu i želi mu uspješan rad u 
Skupštini. 
 
AD 4) 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju u prostoru Istarske županije za 
razdoblje 2007. - 2012. godine 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva ravnateljicu Zavoda za prostorno planiranje da iznese obrazloženje po predmetnoj 
točki. 
 
INGRID PALJAR (ravnateljica Zavoda za prostorno planiranje) 
Ovo je dokument koji razmatra stanje u prostoru od 2007. do 2012. godine. 
Izvješće analizira stanje u prostoru i promjene u prostoru. te ukazuje i utvrđuje probleme. 
Sada će se utvrditi kakvo je stanje u prostoru u Istarskoj županiji i koje su mogućnosti da bi 
se u sljedećem četverogodišnjem razdoblju to stanje popravilo odnosno unaprijedilo. 
Obaveza izrade izvješća određena je Zakonom o prostornom uređenju i županijsko 
predstavničko tijelo usvaja Izvješće. 
Sama analiza ocjene stanja je sljedeća: 
Vidljiva su predimenzionirana građevinska područja. Od velikih površina koje su urbanizirane 
48% je neizgrađeno. Još je vidljivo da je potrebno jače razvijati središnje područje županije. 
Policentričan razvoj županije je vidljiv i dobro funkcionira ali još uvijek je težište razvoja na 
zapadnoj obali. Prostor županije je pretežito ruralan. 
Što se tiče socijalne skrbi županija ulaže dodatna sredstva. Domovi socijalne skrbi nisu 
dovoljni, stanovništvo nam je staro, samim time i te ustanove nedostaju. 
Što se tiče kulture, izgrađen je Muzej suvremene umjetnosti i možemo reći da je razvoj i oblik 
kulturnih aktivnosti zadovoljavajući. 
Što se tiče škola, od vrtića do visokoškolskih ustanova uglavnom zadovoljava stanje ali nisu  
usklađeni pedagoški standardi, ne može se postići svugdje jednosmjenski rad i mora se raditi 
na tome. 
Započela je izgradnja kampusa što je jako važno u radu Sveučilišta. 
Turizam je jedna od važnijih grana u županiji, primjećuje se kvalitetnija usluga, bogatija je 
ponuda i vidi se da se gustoća smještajnih ležaja smanjuje jer se podiže standard i 
automatski se smanjuje broj ležaja, što je pozitivni trend u smislu racionalnijeg raspolaganja 
prostorom. 
Vidljiv je trend izmjene kapaciteta turističkih kompleksa. Kampovi smanjuju smještajne 
kapacitete i povećavaju kategorije što je pozitivno, ali cijeli taj period je označen kao vrijeme 
kad nema nove gradnje u turizmu što nije dobro. 
Vidljiv je razvoj nautičkog turizma u županiji. 
U ribarstvu je vidljiva nedovoljno izgrađena infrastruktura i burza ribe ne funkcionira, tu se 
mora nešto poboljšati. 
Kod poduzetničkih zona utvrđene su smjernice razvoja.  
Mineralne sirovine u IŽ stvaraju probleme od razmišljanja o prostoru do uništavanja tog 
prostora. Koncesije se daju na jako dugo razdoblje i izostaje sanacija koja bi morala 
paralelno pratiti iskorištavanje. 
Što se tiče prometa, cestovni promet je slabije pokriven u istočnom dijelu županije, gdje bi se 
moralo pojačano djelovati. Činjenica je da je zapadni krak Ypsilona izgrađen. 
Kod elektroničkih komunikacija potrebno je županijski plan uskladiti s novim propisima. 
Što se tiče proizvodnje električne energije u Istarskoj županiji ona zadovoljava. 
Udio obnovljivih izvora energije je neznatan. 
Izgrađen je magistralni plinovod Pula-Karlovac i Vodnjan-Umag. 
Opskrba pitkom vodom je osim kod Cerovlja i Pićna 100%-tna. Oni su u 73% opskrbljeni 
vodom. 
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Pročišćavanje otpadnih voda u postotku prema broju stanovnika u županiji je 57%. 
Uspostavljen je sustav odvodnje. 
Imamo sedam službenih deponija, centralni deponij Kaštijun. Sakupljanje komunalnog 
otpada je organiziramo u 99% u županiji dok za opasni otpad imamo samo sabirna mjesta i 
onda se to odvozi na uništavanje van naše županije. 
Imamo 36 registriranih zaštićenih područja prirode. To je oko 8% prirode zaštićeno u odnosu 
na površinu IŽ. 
Sustavno se prati stanje voda, imamo 22 mjerne postaje. 
Imamo područja gdje se javlja značajno onečišćenje zraka, ne konstanto već povremeno i to  
na istočnom dijelu Istre. 
Imamo 1.900 ha opožarene površine, divljih odlagališta ima oko 266, odlagalište šljake 
termoelektrane Plomin se sanira.  
Što se tiče kulturnih dobara u Istarskoj županiji ih je registrirano 265, od čega 7 nacionalnog 
značaja, jedan je zaštićen od strane UNESCO-a. 
što se tiče izrade dokumenata prostorno planske dokumentacije, konstantno se prati stanje u 
prostoru Istarske županije i pokušava se uskladiti s potrebama. Jedinice lokalne samouprave 
su sve donijele svoje prostorne planove, već su mnogi planovi doživjeli izmjene i dopune, a 
mnoge jedinice lokalne samouprave su donijele i urbanističke planove uređenja što znači da 
je praćenje stanja u prostoru vrlo kvalitetno. 
Provedba dokumenata tj. dozvola za gradnju u periodu između 2009. do 2011. je pala za 4% 
što znači da su pala ulaganja u građevinske investicije. 
Nedostaci u izvješćivanju danas je diskontinuitet u provedbi planova. Isto tako kao posljedica 
toga je učestala promjena zakonske regulative. 
Kroz analizu ovog Izvještaja vidimo stalni rast stanovnika u našoj županiji što je dobro, 
natprosječna razvijenost županije u odnosu na prosjek Republike Hrvatske. Istarska županija 
je po razvijenosti odmah uz Grad Zagreb i Primorsko-goransku županiju. 
Porast broja jedinica za stanovanje, a od toga samo 40% nije za stanovanje, znači nije baš 
usmjerena i smislena gradnja. Gradi se za nepoznatog kupca, gradilo se uglavnom 
stambene kuće i apartmane i bio je veliki pritisak za prenamjenu zemljišta.  
Osim toga bio je pritisak na gradnju turističkih naselja i na izgradnju golf terena sa 
smještajem. 
Građevinska područja naselja i izdvojena građevinska područja naselja su 
predimenzionirana i ima ih puno.  
Nakon svega analiziranog možemo zaključiti da imamo teritorijalnu koheziju ali isto tako 
moramo paziti na naša građevinska područja koja se dosta šire pa se tu koheziju treba još 
bolje kontrolirati i usmjeriti. Politiku ruralnog razvoja treba bazirati na organizaciji lokalne 
agencijske grupe i u tim grupama planirati budući rast.  
Također moramo razmišljati o integralnom urbanom razvoju koji mora biti u sprezi sa 
ruralnim. Treba obnavljati prostore koji su devastirani, napušteni ili nisu nikad ni bili uređeni, 
urbana obnova mora se raditi programski i smišljeno i obnavljati fond postojećih zgrada a ne 
napadati nova građevinska područja. Postoje vojna područja i tvornice a to su ogromni 
kompleksi koji se trebaju reprogramirati. 
Istarska županija je vodeća u dobivanju projekata od pretpristupnih europskih fondova i 
moramo nastaviti na taj način za ove nove situacije koje su nastale otkad smo ušli u 
Europsku uniju. 
Isto tako treba obratiti pažnju na poboljšanje energetske učinkovitosti, ne samo pojedinačno, 
već osmisliti modele razvoja cjelovitih naselja što će dati konkretnije i isplativije rezultate u 
uštedi energije. 
Treba obratiti pažnju na krajobraz, imamo određene smjernice, ali moramo još više usmjeriti 
jedinice lokalne samouprave da se kroz svoje prostorne planove još više zaštiti taj 
karakteristični prostor za Istarsku županiju.  
Vrlo važna je kultura građenja, treba poštivani cjelovit sustav i politike prostornog uređenja. 
Sve ovo što pokušavamo kroz regulativu moramo prije svega poštivati. 
Isto tako treba osigurati kontinuitet u prostornom planiranju i prostornoj regulativi. 
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Zavod je 2009. godine temeljem Zakona o prostornom uređenju i gradnji započeo sa 
pripremama za uvođenje informacijskih sustava. Danas je taj sustav uspostavljen i Zavod 
može kvalitetno pratiti stanje u prostoru i raditi na izvješću o stanju u prostoru. 
Obzirom na ovo izvješće proizašla je određena problematika iz koje je vidljivo da se mora 
pristupiti izmjenama i dopunama županijskog prostornog plana, izmijenjene regulative i 
strategija i zbog saznanja o stanju u prostoru kao i zbog novih programa koji su se pojavili u 
ovom periodu. 
Paralelno s izradom županijskog plana zbog izmjene zakonske regulative morala se 
pokrenuti strateška izrada procjene utjecaja na okoliš. Izrađena je dokumentacija za 
nadmetanje, izabran je izrađivač i uskoro se priprema zajednička javna rasprava koja će biti 
za županijski plan i stratešku procjenu utjecaja na okoliš. 
Ciljevi koji su nam bili važni i koji su bili razlog da se krene u izmjenu bili su revidirati 
planirana golf igrališta, jasnije odrediti uvjete za turistička naselja, identificirano da je tek 26% 
od planiranih zona izgrađeno i u funkciji što znači da je još puno prostora unutar postojećih 
građevinskih područja koji se moraju racionalnije iskoristiti i ne dozvoliti otvaranje novih zona. 
Sve će se to odrediti kroz županijski plan. 
Što se tiče energetskog sustava moramo bazirati cijeli sustav na više različitih izvora energije 
paralelno, a posebno obratiti pažnju na obnovljive izvore energije. Kroz plansku 
dokumentaciju moramo omogućiti da se to da realizirati. 
U Istarskoj županiji ima prostora koji su počeli biti neperspektivni za MORH i samim time mi 
ih prenamjenjujemo u određene zone, odnosno namjene koje su potrebne za razvoj 
županije. 
 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zahvaljuje i napominje da je zbog važnosti teme dozvolio duže izlaganje, ali podsjeća 
predlagatelje da je trajanje izlaganja 8 minuta. Otvara raspravu po klubovima. 
 
DAMIR KAJIN (Klub nezavisnih) 
Vodifikacija od 99,3% u Istri je najviša ne samo u Hrvatskoj, nego i u Europi. 
Vijećniku Rupniku odgovara da Hrvatske vode u Istri prikupe na godišnjoj razini 107 do 110 
milijuna kn, 2012. vratilo se 200 milijuna kn, 2013. g. 235 milijuna kn, ove godine oko 350 
milijuna kn a sljedeće 225 milijuna kn, što iznosi 1 milijardu kn u četiri godine, što je jedan od 
rijetkih primjera gdje se više vraća nego se uplaćuje. 
Kod Hrvatskih cesta će se u četiri godine vratiti 500 milijuna kn, 250 milijuna eura u Ipsilonu. 
Dobro je da to ne financira Istarska županija. Inače od proračuna od 2 mlrd kn Hrvatskih 
cesta, Istra uplaćuje oko 120 milijuna kn.  
Što se tiče Domova umirovljenika u Puli nedostaje 1600 mjesta, čeka se 5 godina na 
dvokrevetnu sobu, 10 godina na jednokrevetnu sobu. Imamo 4000  socijalno ugroženih 
obitelji u Istri, to je preko 10000 stanovnika. 
Kaštijun dobro je da se financira većim dijelom izvanjskim novcem. 
Od turizma živimo u Istri zahvaljujući generaciji do 1990. godine do kada je postavljena 
turistička osnova a od 90-tih na ovamo u Istri je sagrađeno svega pet novih hotela.  
Veletržnica riba ne funkcionira, kao što ne funkcionira niti uljara u Vodnjanu. 
Plomin 3 nam ne treba, odnosno treba ali ne na ugljen, nego na plin iz Jadrana. 
Godine 2002. Istra ima 36,6% veći BDP od hrvatskog prosjeka a danas ima 25%, imali smo 
18% veći BDP od Primorsko-goranske županije a danas 2% a Zagreb je tada imao 18% veći 
BDP a danas ima 40% veći BDP od Istre. Trebaju nam investicije, ali bit je da počnu 
investirati naši poduzetnici koji su na dnu, poglavito malo sektor, međutim 2015. godina će 
biti teža od 2014. koja će biti teža od 2013. godine. 
U turizam je lani uloženo 800 milijuna kn, ove godine 600 milijuna kn, a besperspektivne 
prostore kao što je npr. općina Lanišće treba pomoći.  
Smatra da je sramotan zakon o šumama gdje će se omogućiti na šumskim područjima 
otvaranje golf resorta, nada se da to neće proći barem kad je riječ o Motovunskoj šumi gdje 
bi se trebala izgraditi 3 golf terena. 
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Kad govorimo o kulturnoj baštini tu iščitava i poziciju medija, koji se ne bi smjeli pretvarati u 
stranačke biltene. 
Na nekim dijelovima Istre devastirano je područje i učinjena nenadoknadiva šteta. Želi se u 
ime građana Raklja osvrnuti na kamenolom Maškun koji je nanovo dobio koncesiju 
nadležnog Ministarstva, a i suglasnost vijeća u Marčani koju smatra sramotnom za općinu i 
za Istru. 
Gasimo Antenal a ovdje se dopušta protivno odluci Skupštine Istarske županije nastavak 
eksploatacije kamena. Govori se da iza ove eksploatacije stoje firme iz Italije, Poreča, ne želi 
govoriti o imenima ali to je jedna „šaka u oko“. Svaka sanacija na koju se poziva, pretvara se 
u još veću devastaciju. 
Na kamenolomu Gračišće pojedinci su se obogatili, ne misli tu samo na koncesionara već i 
na onoga koji daje koncesiju. 
Stanje u prostoru je takvo kakvo je i to ne možemo mijenjati od danas do sutra, ali se mogu 
preispitati prostorni planovi pogotovo kad je riječ o pogodovanju krupnom kapitalu. 
Što se tiče amandmana, koji mu je podmetnut, glede Dragonere, kada bi se to moglo ukinuti. 
Zna da je to Končar preuzeo za 50 ili 80 milijuna eura, bilo je vremena 3 mandata tj. 12 
godina za poništenje jedne nepotrebne urbanizacije koja je bila nelegitimna. 
Podržat će ovo Izvješće o stanju u prostoru ali još jedanput napominje da ne treba 
pogodovati nikome, ali možda bi bilo dobro da to ide na jednu javnu raspravu pa da građani 
Istre ne samo vide kakvo je stanje u prostoru, nego što se zapravo može očekivati od tog 
prostora. Ako trebamo pogodovati, pogodujmo sirotinji da plati neki svoj kredit, neke dugove, 
da dođe do traktora, auta ali nemojmo pogodovati moćnima. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zatvara raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK (Zeleni) 
Podržat će ovaj Izvještaj ali smatra da bi trebalo tu temu raspraviti na tematskoj sjednici na 
koju bi se pozvali i predstavnici općina i gradova, jer je materijal opširan ali ključan za razvoj 
Istre. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zatvara raspravu, smatra da je inicijativa vijećnika Josipa Antona Rupnika o sazivanju 
tematske sjednice dobra i daje na glasanje predmetnu točku. 
Konstatira da Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 37 glasova ZA, 
jednoglasno, donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o stanju u prostoru Istarske županije za razdoblje 2007. - 2012. 

godine 
 
 
 
AD 5) 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti Istarske županije od prirodnih 
i tehničko tehnoloških katastrofa i velikih nesreća 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
daje riječ predlagatelju Denisu Stipanovu voditelju Službe za zaštitu i spašavanje. 
 
DENIS STIPANOV (voditelj Službe za zaštitu i spašavanje) 
Procjena ugroženosti temeljni je dokument u sustavu zaštite i spašavanja i ova Skupština je 
2009. godine na sjednici u 11. mjesecu usvojila važeću procjenu ugroženosti kroz koji 
dokument se za područje Istarske županije definiraju mogući ugrozi, snage zaštite i 
spašavanja, zaključne ocjene i kroz tu procjenu govori se o razvoju sustava zaštite i 
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spašavanja odnosno koje su to točke ugroza koje bi eventualno mogle ugroziti kako 
stanovništvo Istarske županije tako i postojeću infrastrukturu. 
Nakon donesene procjene ugroženosti 2009. bilo je potrebno u tom razdoblju pristupiti 
ažuriranju postojeće procjene ugroženosti koja je sada u digitalnom obliku i na osnovi te 
procjene izrađeni su svi ostali dokumenti, plan zaštite i spašavanja, plan civilne zaštite i 
operativni planovi za pojedine pravne osobe. Predložio bi da se ova procjena ugroženosti 
prihvati a ako ima kakvih pitanja stoji na raspolaganju. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
MARINO ROCE (Klub HDZ-a) 
je i na Odboru ovu Procjenu pohvalio da se stavila u jedan okvir, ali poslije toga proučavajući 
taj materijal uočio je da je došlo do nekih promjena u ovoj godini, a obzirom da prema novim 
propisima i metodologiji koja je propisana mora se u roku 6 mjeseci donijeti  isti dokument 
ponovo, znači do 9. mjeseca, pa se pita radi čega se onda išlo sada u izradu ovog 
dokumenta i trošak kad se mora donositi nova Procjena prema novoj metodologiji i 
procjenama. 
 
DENIS STIPANOV, (voditelj Službe za zaštitu i spašavanje) 
Ova procjena se treba dostaviti u roku 6 mjeseci nadležnom područnom uredu kao i svi 
planovi zaštite i spašavanja tako da bi ih nadležni područni ured imao na raspolaganju. Ne 
treba raditi novu procjenu jer je sada ova izrađena i samim time svake godine nju treba 
ažurirati, a ne radi se o tome da se mora napraviti nova. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zatvara raspravu i daje predmetnu točku na glasanje. 
Konstatira da Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 31 glasom za ZA, 
bez glasova PROTIV i s 4 SUZDRŽANA glasa, donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Procjene ugroženosti Istarske županije od prirodnih i tehničko 

tehnoloških katastrofa i velikih nesreća 
 
 
 
AD 6) 
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće Župana i 
zamjenika župana, te službenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske županije 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva predlagatelja, župana da iznese obrazloženje po predmetnoj točki. 
 
ŽUPAN 
Stanje je jasno, država je u postupku prekomjernog deficita, ne želimo stajati skrštenih ruku 
već reagirati i pokazati odgovornost i svjesnost trenutka u kojem uživamo mi u javnom 
sektoru koji smo privilegirani što u njemu radimo i upravo iz tog razloga želimo reagirati. 
Zato su započeli pregovori sa sindikatom kojem se želi zahvaliti na realnim pregovorima i na 
konsenzusu koji je postignut 31.3. a taj konsenzus definitivno se sastoji od par najvažnijih 
rezultata. 
Smanjila se osnovica za 11%, plaće samim tim padaju, a drugi dio su materijalni troškovi, 
konkretno troškovi prijevoza na posao koji je usklađen sa onim kojeg imaju državni službenici 
i namještenici.  
To su dvije najvažnije stvari koje su dogovorene sa sindikatom. Samo u ovoj godini u 
županijskom proračunu ostat će oko 3 milijuna kn, a u ukupnom mandatu oko 15 milijuna kn, 
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a kada u to uključimo i sva ostala trgovačka društva odnosno ustanove u vlasništvu Istarske 
županije, govorimo o 25 milijuna kn direktnih ušteda na plaćama i materijalnim troškovima. 
Ova bi se odluka primjenjivala od 1. 5. ove godine, nakon prihvaćanja na ovoj Skupštini. 
Želimo nakon toga ići i u predlaganje rebalansa županijskog proračuna gdje će se vidjeti to 
skidanje i preusmjeravanje u gospodarstvo, zdravstvo, socijalu, školstvo, uz napomenu da 
neće kvaliteta i dostupnost javnih usluga zbog toga nimalo pasti. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
IVICA BUTORAC (Klub HDZ-HDS) 
Izražava žaljenje da se plaće smanjuju, to nikad ne može biti dobra vijest. Međutim to je 
indikacija da postoje određene poteškoće u procesu rada i obavljanja određenih funkcija. 
Ako je to nužnost onda u redu, ali smatra da je obrazloženje ove odluke moralo biti 
konkretnije predočeno na ovoj Skupštini. Reći da se tu radi o problemu prekomjernog deficita 
ili prebacivanju radnika za izdavanje lokacijskih odnosno građevinskih dozvola, misli da nije 
dovoljno obrazloženje, već treba to detaljnije prikazati i obrazložiti, te na temelju toga 
napraviti jednu projekciju.  
Nema razloga da su obrazloženja opća ili paušalna pozivajući se na neke načelne stvari, ovo 
je konkretna financijska odluka te ju tako treba i prikazati. 
Klub HDZ-a će biti suzdržan kod ove Odluke. 
 
DAMIR KAJIN (Klub nezavisnih) 
Točno je rekao župan da smo svi mi u javnom sektoru privilegirani i od toga trebamo poći. 
Treba tu navesti i gospodarski trenutak Istarske županije. 
Tražio je prilikom donošenja proračuna da se plaće korigiraju za 10%,što nije prihvaćeno, 
paralelno s time da se prestane razbacivati novac na ured u New Yorku, na reprezentaciju, 
na korumpiranje medija, da prestanemo plaćati udruge i da usmjerimo sredstva ka socijali, 
potrebitima ili malom gospodarstvu. Sada se ovdje predlaže 11%-tno smanjenje iako će i 
ubuduće plaće u Istarskoj županiji biti znatno veće nego u državnoj upravi. Kad govorimo o 
samim plaćama treba reći da je za plaće u 2008. godini izdvojeno 37,7 milijuna kn, a 2009. 
44,3 milijuna kn, 2010. godine 46,5 milijuna kn, 2012. 45,3 milijuna, 2013. g. 55 milijuna kn. 
Problem je ovaj gospodarski trenutak. Prije je župan rekao da će se na taj način uštedjeti u 
Istarskoj županiji nekih 25 milijuna kn, pa se pita da li će taj trend pratiti i ostala komunalna 
poduzeća na području Istarske županije, a i općine i gradovi. 
Po njegovoj procjeni ta ušteda na nivou Županije i njenih komunalnih tvrtki može iznositi 
nekih 4,5 milijuna kn. 
Gospodarski trenutak je težak, stagniramo i boji se da će prilike na ovim prostorima biti teže 
nego što su bile 2013. godine. Ono što je nužno, mora ići rebalans gdje se mora uštedjeti 
najmanje 15 milijuna kn. Treba ispitati poglavito one političke stavke koje treba izbaciti.  
Zadnje vrijeme čitamo da u Istri ima oko 4000 obitelji koji ne mogu zadovoljiti onaj 
egzistencijalni minimum.  
Jednom riječju podržat će ovaj Zaključak i vjeruje da će tom logikom krenuti i komunalna 
poduzeća, općine i gradovi. 
Mali sektor je na koljenima i moramo sa rashodima „stati na loptu“ pogotovo kad je riječ o 
pogodovanju bilo kome.  
Nada se da će se znati naći odgovore na ove izazove. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
upozorava Damira Kajina da je rekao da se županijskim novcem korumpiraju mediji. Želi ga 
upozoriti da je korupcija kazneno djelo, da je on kao građanin, kao saborski zastupnik i kao 
vijećnik ove Skupštine, po zakonu obavezan prijaviti kazneno djelo, pa bi bilo dobro da tu 
svoju zakonsku obavezu izvrši jer u protivnom krši zakon. 
 
Zaključuje raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
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BRANKO RUŽIĆ (NEZAVISNI) 
Misli da bi trebalo prisiliti jedinice lokalne samouprave isto tako da snize plaće. Činjenica je 
da postoje načelnici nekih općina sa par tisuća stanovnika a koji imaju plaće od 14-15.000 kn 
neto. Misli da bi trebalo napraviti jedan pravilnik i da se općine i gradovi ponašaju sukladno 
ovoj županijskoj odluci, da se plaće ujednače, a pogotovo onih koji su korisnici proračuna 
Istarske županije. 
 
ŽELJKA HRLIĆ (HDZ) 
Vezano na ovu Odluku zanima je u kojem će se slučaju plaćati cijena mjesečne karte za 
prijevoz na posao, a u kojem će se plaćati po km udaljenosti i koji je to iznos po km? 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje raspravu i daje riječ Županu. 
 
ŽUPAN 
Ovdje ne govorimo o popularnim i nepopularnim potezima, već o odgovornosti i iz tog 
razloga želi odgovoriti vijećniku Butorcu da, i da nismo to promijenili mi ne kršimo zakon, jer 
županija je i sada unutar 20% sredstava koje troši na plaće zaposlenika, ali odgovornost i 
svjesnost trenutka je nešto drugo i iz tog razloga se predlaže ovo smanjenje plaća i naknada 
za prijevoz na posao, s tim da svaki zaposlenik ima pravo birati želi li da mu se plati 
konkretan iznos po km, ili želi kupiti kartu pa da mu se iznos refundira. Napravljen je izračun i 
na temelju toga je ukupan iznos uštede oko 50% a želi pojasniti da se to odnosi na svih 187 
županijskih ljudi koji dobivaju plaću iz proračuna, odnosi se na trgovačka društva u vlasništvu 
županije (AZRRI, IDA, IRENA) i ustanove u vlasništvu Županije. 
Ponavlja da će se ove godine uštedjeti 3 milijuna kn, u mandatu 15 milijuna kn a u iznos od 
25 milijuna kn uštede uključena su i trgovačka društva, ustanove i sama županijska uprava, 
znači zbirno. 
Pojašnjenje vijećniku Ružiću je da nijedna općina nije korisnik županijskog proračuna ali 
vjeruje da i oni neće razmišljati i popularnim ili nepopularnim mjerama, već o odgovornosti i 
svjesnosti trenutka. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
daje na glasanje predmetni akt. 
Konstatira da Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 32 glasa  ZA, bez 
glasova PROTIV i s 4 SUZDRŽANA glasa, donosi  
 

ODLUKU 
o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće Župana i zamjenika župana, te 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske županije 
 
 
AD 7) 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama članovima Županijske 
Skupštine Istarske županije 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva tajnicu Skupštine Vesnu Ivančić, da izvijesti o predmetnoj točki. 
 
VESNA IVANČIĆ (tajnica Skupštine) 
Stupanjem na snagu Zakona o nafti i naftnim derivatima prestao se objavljivati podatak o 
visini cijene naftnih derivata koje je bilo referentno za određivanje visine naknade troška 
prijevoza za vijećnike, pa se stoga predlaže da se uvrsti iznos od 2 kn po km za dolazak na 
sjednice Županijske Skupštine. 
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PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
konstatira da su vijećnici Nezavisne liste napustili sjednicu, te da Skupština Istarske županije 
bez rasprave, nakon provedenog glasanja, sa 33 glasa ZA, jednoglasno, donosi 
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama članovima Županijske Skupštine 

Istarske županije 
 
 
AD 8) 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog prvih izmjena i dopuna 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2014. godinu 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
daje riječ Robiju Zgrabliću, ravnatelju Županijske uprave za ceste  
 
ROBI ZGRABLIĆ, (ravnatelj ŽUC-a) 
Ove Izmjene i dopune Financijskog plana donose se radi usklađenja jer je Plan donesen kao 
prijedlog od strane Županijske uprave još u 10. mjesecu 2013. godine od kada su se desile 
promjene, a i samim završetkom godine nastao je višak od 3 milijuna kn zbog toga što se 
neki projekti nisu uspjeli realizirati, a sredstva su dobivena zadnjih dana prošle godine pa se 
nisu mogli potrošiti. 
Prvim izmjenama i dopunama financijskog plana za 2014. godinu povećava se sa 
73.733.000 na 78.280.597 kn ili 6,2% od plana. 
Pomoći od subjekata opće države povećavaju se sa 8.550.000 kn na 9.867.000 ili 15,4% u 
odnosu na plan.  
Prihodi od imovine se povećavaju sa 65.043.000 kn na 65.243.500 ili 0,3% od plana i 
preneseni višak iz 2013. godine u iznosu od 3.030.097 kn. 
Što se tiče rashoda, tekući rashodi se sa 65.570.500 kn povećavaju na 71.248.297 ili 8,7% 
od plana. 
Rashodi za zaposlene ostaju na istoj razini a materijalni rashodi povećavaju se sa 
56.421.000 kn na 60.187.000 ili 6,7% od plana a u materijalne rashode spada i redovno 
održavanje i izvanredno održavanje cesta. 
Financijski rashodi ostaju unutar plana.  
Pomoći unutar općeg proračuna ostaju na razini plana od 5.400.000 kn.  
Naknade građanima ostaju na razini 300.000 kn, to su povrati cestarina kod odjavljivanja 
vozila. 
Ostali rashodi sa 40.000 kn povećavaju se na 1.942.000 kn zbog usklađenja, prije je ta 
stavka bila kod građenja na stavki 4 a sada je prebačena na stavku 3 u Planu jer se 
sufinanciraju radovi Hrvatskim cestama, a oni su to predvidjeli u svom planu kao cjelokupni 
projekt. 
Rashodi za nabavu neproizvedene imovine od 400.000 kn povećavaju se na 736.000 kn, ili 
84,4%, prije svega to je naknada za zemljište koje će se morati otkupiti u ovoj godini. 
Rashodi za nabavu proizvedene imovine se sa 2.315.000 kn smanjuju na 1.146.000 kn ili 
56,1% od plana, to je zbog prebacivanja na drugu stavku. 
Izdaci za financijsku imovinu ostaju na istoj razini od 5.150.000 kn. 
Program održavanja i upravljanja je sa 51.830.000 povećan na 55.360.000 ili 6,8%. 
Program građenja je sa 2.715.000 smanjen na 1.041.300 ili 61,6%. 
Što se tiče pomoći velikim gradovima, ostaju na istoj razini. 
Financijski izdaci ostaju na razini plana. 
Rashodi ŽUC-a povećavaju se sa 8.280.500 na 9.068.500 kn, prije svega tu je povećanje 
rashoda za usluge, za izradu elaborata za uknjiženje ceste - evidentiranje u katastru, 
obzirom da imamo dosta cesta koje nisu evidentirane u katastru nego su to privatni vlasnici 
pa se mora početi rješavati taj problem. 
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Što se tiče rashoda za postrojenja i opremu, radi se o nabavi novih brojača i kompjuterske 
opreme i novih programa i zbog toga je  je stavka povećana sa 93.000 na 631.000 kn. Na 
cestama je postavljeno deset fiksnih brojača i isto tako imat ćemo na deset pozicija 
prenosive brojače što je u skladu s programom Ministarstva i Hrvatskih cesta da se zna broj 
prolaza vozila na pojedinim cestama kako bi se mogli kandidirati za određene projekte 
Europske unije. 
Projekt sufinanciranja iznosi 1.902.000 kn Hrvatskim cestama za kružno raskrižje u 
Koromačnom. 
 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
konstatira da Skupština bez rasprave, sa 29 glasova ZA, jednoglasno, donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na Prijedlog prvih izmjena i dopuna Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2014. godinu 
 
 
AD 9) 
Prijedlog Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Novigradu za davanje koncesija na 
pomorskom dobru 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva pročelnika Josipa Zidarića da u ime predlagatelja da obrazloženje. 
 
JOSIP ZIDARIĆ (pročelnik) 
Kao što se vidi iz materijala, zaprimljen je zahtjev Grada Novigrada, a na temelju Zakona o 
pomorskom dobru i lukama da Skupština dodijeli ovlaštenje Gradu Novigradu za 
povjeravanje davanja koncesija na pomorskom dobru. Napominje da je ovo peta jedinica 
lokalne samouprave kojoj će ova Skupština dati takvo ovlaštenje. 
 
Nakon odlaska predsjednika Skupštine Valtera Drandića, sjednicom predsjeda 
potpredsjednica Tamara Brussich. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
konstatira da Skupština bez rasprave sa 29 glasova ZA, jednoglasno donosi 
 

ODLUKU 
o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja dijela morske plaže s 

aquaganom u TN „Červar – Porat“ 
 
 
AD 10) 
Prijedlog Odluke o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja morske plaže 
„Crvena uvala“ u Zambratiji 
Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio marittimo ai 
fini dello sfruttamento economico della spiaggia marina di "Crvena uvala" a 
Zambrattia 
 
 
JOSIP ZIDARIĆ (pročelnik) 
Podsjeća da su ovo dvije točke jedna za drugom Červar i Zambratija koje su zadnji put 
odgođene na prijedlog vijećnika Butorca. Navodi da su unešene ispravke kako je na 
prethodnoj sjednici rečeno, gdje se govori vrlo precizno da se za prvu i posljednju godinu taj 
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dio koncesijske naknade plaća razmjerno mjesecima korištenja, a za ostale godine cijelu 
godinu. To je obrazloženje za obe točke, samo to se promijenilo. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
IVICA BUTORAC (KLUB HDZ-a) 
zahvaljuje pročelniku Zidariću, točno je to što je rekao, taj članak je ispravljen i u skladu je s 
odredbama zakona. Međutim ispričava se pročelniku i službama, jer je nakon ponovnog 
proučavanja uočio članak 6. stavak 3. koji kaže „da i treće osobe mogu dobiti ugovor o 
podkoncesiji uz suglasnost županijskog Upravnog odjela za održivi razvoj, pa misli da ni to 
nije u skladu s odredbama zakona o koncesijama i o pomorskom dobru, dakle stavak 4 
Zakona o koncesijama kaže da je davatelj koncesije nadležno tijelo jedinica lokalne i 
područne samouprave, dakle u ovom slučaju Skupština Istarske županije. Dalje u čl. 43 
Zakona o koncesijama kaže prvenstveno da se samo sporedne usluge i to samo na 
pomorskom dobru mogu dati u podkoncesiju a da to odobrenje daje davatelj koncesije, dakle 
to bi opet bila Skupština Istarske županije i to se dalje potvrđuje u čl. 26 stavak 1. Zakona  o 
pomorskom dobru i morskim lukama koji također kaže da se samo sporedne djelatnosti 
manjeg opsega mogu dati u podkoncesiju uz suglasnost davatelja koncesije a to je 
Skupština Istarske županije. 
Znači i u ovom stavku 3 misli da nije održivo da ostane ovako  da se kaže da bi Županijski 
Upravni odjel za održivi razvoj bio taj koji je nadležan za davanje suglasnosti o eventualnom 
ugovoru o podkoncesijama. To je uočio i smatra da mu je dužnost da to sada ovdje kaže. 
Voljan je saslušati i druga mišljenja. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
zatvara raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
ŽELJKA HRLIĆ (HDZ) 
Bjanko zadužnica se daje kao osiguranje za plaćanje koncesije, međutim u studiji se navodi 
da će se ukupno u investicijsko održavanje uložiti iznos od 773.000 kn. Obzirom da vijećnici 
nisu vidjeli tu studiju zanima je da li imamo i neko osiguranje plaćanja kako će se stvarno 
uložiti ta sredstva. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
pita vijećnika Ivicu Butorca želi li dati amandman i daje riječ pročelniku Josipu Zidariću. 
 
JOSIP ZIDARIĆ (pročelnik) 
Ove dvije koncesije su najmanje koncesije koje će Istarska županija dodijeliti. Radi se o 
aquaganu od 200 m2 i jednoj maloj privatnoj plaži. Mogu se opet proučiti propisi, ali činjenica 
je da je ovaj tekst identičan i sa Plavom lagunom koja ima puno više plaža i gdje je taj tekst 
prošle godine prošao.  
Što se tiče drugog pitanja, svaki koncesionar daje svoj program, i svake godine se to 
kontrolira i traži izvještaj čime se kontrolira što je te godine uložio i da li je prema programu. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
pita vijećnika Butorca da li je zadovoljan odgovorom, on odgovara da nije i da želi da 
ubuduće bude u skladu sa Zakonom. 
U dogovoru sa vijećnikom Ivicom Butorcem konstatira da se njegova primjedba prihvati kao 
preporuka za sljedeći put. 
Nakon provedenog glasanja Skupština Istarske županije sa 23 glasa ZA, 1 glasom PROTIV i 
4 SUZDRŽANA glasa donosi 
 

ODLUKU 
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o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja morske plaže „Crvena uvala“ u 
Zambratiji 

 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
Possiamo concludere con punto 10 e andare avanti con 11-esimo punto. 
 
 
AD 11) 
Prijedlog Odluke o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja dijela morske 
plaže s aquaganom u TN „Červar – Porat“ 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
konstatira da Skupština Istarske županije, bez rasprave, sa 26 glasova ZA, bez glasova 
PROTIV i sa 4 SUZDRŽANA glasa, donosi 
 

ODLUKU 
o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja dijela morske plaže s 

aquaganom u TN „Červar – Porat“ 
 
 
AD 12) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola 
Istarske županije za 2014. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
daje riječ Valeriju Drandiću koji će u odsutnosti pročelnice Upravnog odjela za obrazovanje 
dati obrazloženje. 
 
VALERIO DRANDIĆ (načelnik Županijske uprave) 
Ovdje se radi o rutinskim točkama. Svake godine temeljem kriterija i mjerila za usklađivanje 
bilančnih prava, donose se planovi rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 
dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske županije. 
Ukupno se takvih rashoda ove godine predlaže 7.462.106 kn i to na način da se 255.149 kn  
izdvoji za osnovno školstvo a 4.216.000 za srednje školstvo iz decentraliziranih sredstava. 
Pored decentraliziranih sredstava ovdje imamo vlastita i nenamjenska sredstva iz kojih se 
200.000 izdvaja za osnovne škole a 2.100.000 za srednje škole, odnosno 2.300.000 kn i još 
imamo namjenska sredstva iz EU fondova preko Ministarstva regionalnog razvoja kojih 
ukupno imamo 690.000 kn za potrebe srednjih škola tj. Centra novih tehnologija na 
Vidikovcu. 
Ovo je prijedlog koji je usuglašen na razini Upravnog odjela i škola i nadležnih odbora. Da bi 
se ovakav prijedlog mogao donijeti, bilo je potrebno jedno udruživanje sredstava na razini 
osnovnih i srednjih škola iako to spada u sljedeću točku. 
Naime, kada se sredstva odobre od strane Ministarstva, ona su jednim dijelom namijenjena 
za osnovne škole a jednim za srednje škole s time što mi imamo slobodu raspoređivati ih 
prema vlastitim potrebama. Obzirom da se u osnovne škole puno ulagalo prethodnih godina 
a da je prethodne godine počelo veliko ulaganje u srednje škole, dio sredstava koja su bila 
namijenjena osnovnim školama, udruživanjem se prenijelo srednjim školama, tj 2.065.000 kn 
koja su bila namijenjena za osnovne škole udružilo se sa sredstvima srednjih škola. 
Iz materijala je vidljivo da je bilo potrebno udruživanje sredstava na razini škola da bi se 
mogao ostvariti program srednjih škola onako kako je to zacrtano. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
Abbiamo sentito la spiegazione per il 12-esimo e 13-esimo punto dell'ordine del giorno. Apro 
la discussione. Se nessuno si è annunciato, possiamo procedere alla votazione. 
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Nakon provedenog glasanja, bez rasprave, Skupština Istarske županije sa 25 glasova ZA, 
jednoglasno donosi 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 

ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2014. 
godinu 

 
 
AD 13) 
Prijedlog Zaključka o djelomičnom udruživanju sredstava za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini u osnovnom i 
srednjem školstvu Istarske županije za 2014. godinu 
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja, sa 29 glasova ZA, 
jednoglasno donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o djelomičnom udruživanju sredstava za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini u osnovnom i srednjem školstvu Istarske 
županije za 2014. godinu 

 
 
AD 14) 

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora 
Potpićan, 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića – Raša,  

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, 
Novigrad – Cittanova (br. 1), 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, 
Novigrad – Cittanova (br. 2), 

 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
poziva Valerija Drandića da obrazloži predmetnu točku. 
 
VALERIO DRANDIĆ, (načelnik Županijske uprave) 
Neće ulaziti u pojedinačne izmjene, samo napominje da je kod tih škola došlo do usklađenja 
statuta s odredbama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnim i srednjim školama ili sa 
Zakonom o javnoj nabavi koji se u međuvremenu promijenio i omogućio drukčije mogućnosti 
za nabavu.  
Uz te izmjene u nekim školama ima drugih sitnih izmjena, koje su uvijek u skladu sa 
Zakonom odnosno politikom koju u županiji imamo. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
IVICA BUTORAC, (KLUB HDZ-a) 
Bit će suzdržani kod Osnovne škole Ivana Batelića u Raši iz razloga jer se mijenja vrijednost 
nabave  sa 70.000 na 200.000 kn za nabavu, odnosno povećava se iznos sa 300 na 500 kod 
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nabave radova bez javnog natječaja. I zadnji put su bili  suzdržani kod drugih škola gdje se 
to dešavalo pa će ostati i sada tome dosljedni. 
 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
zatvara raspravu i daje predmetnu točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije sa 29 glasova ZA, jednoglasno, donosi 
 

a) ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan, 
 

 
sa 24 glasa ZA, bez glasova PROTIV, sa 6 SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

b) ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića – Raša 

 
 
sa 29 glasova ZA, jednoglasno, donosi 
 

c) ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 
Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, Novigrad – 
Cittanova (br. 1), 

 
sa 29 glasova ZA, jednoglasno, donosi 
 

d) ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 
Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, Novigrad – 
Cittanova (br. 2), 

 
 
AD 15) 

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna – 
Pula, 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale 
Buje 

 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
Obzirom da se nitko nije javio za raspravu, daje predmetnu točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 31 glasom ZA, jednoglasno, 
donosi 

a) ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula, 
 
sa 31 glasom ZA, jednoglasno, donosi 
 

b) ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje 
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AD 16) 
Izvješće o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2013. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
daje riječ pročelniku Milanu Antoloviću da iznese obrazloženje po predmetnoj točki. 
 
MILAN ANTOLOVIĆ (pročelnik) 
Iako je to Izvješće o radu Fonda za 2013. godinu, praktički je to Izvješće o radu Fonda od  
njegovog osnivanja 1995. godine do danas. 
Fond za razvoj poljoprivrede je osnovan odlukom Skupštine 24.3.1995.g. To je jedan 
jedinstveni fond u Republici Hrvatskoj koji dodjeljuje kredite temeljem Pravilnika kojeg je 
usvojila Skupština Istarske županije, s fiksnom kamatom od 4%. Prošle godine je dodijeljeno 
9.227.000 kn kredita tj, 24 kredita uz napomenu da nema ni jednog neriješenog zahtjeva za 
kredit od strane poljoprivrednika, korisnika agroturizma, odnosno OPG-a koji se bave 
turizmom ili iz ribarskog sektora. U cjelini, promptno se prati i rješava svaki zahtjev. 
Od početka do danas Fond je naplatio od osnivača, jedinica lokalne samouprave, Istarske 
županije i Lovačkog saveza IŽ zajedno sa sredstvima Ministarstva poljoprivrede, 48.100.000 
kn. Ako odbijemo sredstva Ministarstva poljoprivrede koje smo po nalogu revizije  a i po 
osnovnom ugovoru dužni vratiti, međutim većina županija u Hrvatskoj nije vratila sredstva, 
naš Fond je u kontaktu i razgovorima s Ministarstvom poljoprivrede da ta sredstva do 
daljnjega koristi dok se taj status ne riješi. 
Što se tiče ukupnih plasmana, do sada se dodijelilo 966 kredita, ukupno 144.800.000 kn 
sredstava što znači da su se sredstva koja su se naplatila, 3 puta okrenula i plasirala u 
kredite. 
Smatra da je ovaj Fond dao veliki doprinos razvoju istarske poljoprivrede, posebno kroz 
program podizanja dugogodišnjih nasada. 
Prati se zakonska regulativa Europske unije, uvjeren je da imamo velike šanse da ovaj Fond 
postane sastavni dio ukupnih usmjerenja europske politike za samoodrživosti i 
samofinanciranje poljoprivrede.  
Predlaže da se prihvati ovo Izvješće. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
IVICA BUTORAC, (KLUB HDZ-a) 
Želi pohvaliti nastojanje pročelnika Antolovića i smatra da se trudi da se iznađu sredstva i da 
ih se dodijeli poljoprivrednicima i misli da je to ispravan put. 
Proučavajući ovo Izvješće došao je do zaključka da se ovdje ne radi o Fondu u smislu da 
postoji neka pravna osobnost ili neka pravna osoba koja bi bila registrirana i imala svoja tijela 
upravljanja i svoje sjedište, već se ovdje radi o posebnom računu tadašnjeg županijskog 
poglavarstva iz 1995. godine i zapravo to je taj pravni sukus problema koji se pojavljuje oko 
ovog fonda.  Mi npr. u Republici Hrvatskoj imamo Fond za zaštitu okoliša koji je sasvim 
redovnim putem registriran kod trgovačkog suda, a u ovom slučaju to nije tako. 
Već duže vrijeme kroz rad Skupštine se provlači taj Fond. Svojevremeno je Državna revizija 
uporno tražila da se zatvori taj posebni račun, međutim očito je Županija ovdje zauzela 
suprotan stav od nalaza Državne revizije koja smatra sukladno Zakonu o proračunu, da bi 
Županija smjela imati samo jedan račun sa kojeg vrši plaćanja. Županija je pak na stanovištu 
da se ovdje ne radi o jednom dodatnom računu već da se radi o fondu koji je osnovan 1995. 
g. u skladu s tadašnjim zakonodavnim okvirom i da taj fond nastavlja i dalje poslovati, te da 
se na njega primjenjuje članak 133. Zakona o proračunu kao što se i navodi u ovom Izvješću. 
Napominje da je više na stanovištu Državne revizije, a to potkrepljuje i time da su primici od 
povrata zajmova evidentirani u poslovnim knjigama županije, dakle ne u poslovnim knjigama 
ovog Fonda. Također u vezi nalaza Revizije, Županija je bila dala odgovor da se taj račun 
više ne koristi za plaćanja od početka 2011. već za vođenje prihoda od povrata kredita, znači 
da bi se vratila sredstva od ranije datih kredita. Međutim, u ovom Izvješću vidimo da su i u 
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2013. g. dana 24 nova kredita u vrijednosti 10 milijuna kn što je u suprotnosti s odgovorom 
datim Državnoj reviziji. Sama činjenica da mi ovdje usvajamo Izvješće od 1995. do 2013. 
godine potkrepljuje tu tvrdnju da se ne radi o nekoj zasebnoj pravnoj osobi, jer kad bi se 
radilo o zasebnoj pravnoj osobi, već bi se ranije neka izvješća usvajala na ovoj Skupštini. 
Predlaže da ukoliko postoje neke dvojbe, ukoliko je to zakonski moguće, da se osnuje neko 
tijelo ili u okviru postojećih pravnih osoba na nivou županije, da se taj novac preusmjeri jer 
mu se čini da na ovaj način ostaje određena pravna dvojba o na neki način legalnosti i 
zakonitosti postojanja ovog žiro računa. 
Sigurno je potrebno dati pomoć i potporu poljoprivrednicima i u tom pravcu treba ići, ali 
možda da nadležna tijela razmisle o pronalaženju nekog praktičnijeg i efikasnijeg pravnog 
rješenja ovog pitanja. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
zaključuje raspravu i moli pročelnika Antolovića za odgovor vijećniku Ivici Butorcu. 
 
MILAN ANTOLOVIĆ (pročelnik) 
Navodi da mu je zadovoljstvo na Skupštini raspravljati o Fondu i razmjenjivati mišljenja, jer 
svaka sugestija ide u pravcu osmišljavanja sljedećih koraka kako Fond postaviti na zdrave 
noge. Smatra da se danas o njemu može hrabro razgovarati, 1995. se sramežljivo išlo u tu 
bitku sa tada važećim propisima, međutim na prvoj i drugoj stranici navodi se taksativno tijek 
zakonske podloge na kojoj ovaj Fond počiva. Zakon o financiranju lokalne samouprave je 
2012. g. stavljen van snage, članak na temelju kojeg se mogu osnivati fondovi i tada je u 
Zakonu o proračunu, između ostalog, rečeno da se više ne mogu osnivati novi fondovi, ali 
fondovi koji su u funkciji, aktivni, rade i dalje na način kako su radili do sada. Dakle ako je 95. 
g. osnovan fond sa tada važećim propisima i sa žiro-računom, ne kao pravni subjekt već kao 
podračun unutar proračuna IŽ. On se koristi i danas za priljeve u Fond. Fond se utopio u 
proračun sa pozicijama i plasmani se vrše preko žiro-računa Istarske županije jer je žiro-
račun i OIB Istarske županije, to je jedini način da može poslovati. Činjenica je da se na ovaj 
način, koristeći sve moguće varijante svih zakona uključujući i Zakon o poljoprivredi koji kaže 
da jedinice lokalne samouprave mogu osnivati fondove. Naš cilj je bio ostvariti financijske 
pretpostavke za poljoprivredni sektor. Europska regulativa nam ide na ruku, nažalost 
hrvatska regulativa nije u ovom trenutku usklađena sa europskom. Proučit će se europska 
regulativa i naći mjesto Fonda i onda uspostaviti temeljni kapital u jednu samostalnu 
financijsku instituciju koja će zadovoljiti sve tražene kriterije i traži podršku ove Skupštine. 
 
ŽUPAN 
Činjenica je da je ovaj Fond izuzetno puno učinio za poljoprivredu Istarske županije. Volio bi 
da ova rasprava i svako buduće promišljanje ne ide u smjeru što možemo učiniti vezano za 
promišljanja revizije koja jesu ili nisu pravno utemeljena, naravno poštujući njihove odluke i 
mišljenja, ali da budemo toliko inovativni, pametni i svjesni da nađemo način kako pomoći ne 
samo poljoprivredi, već i obrtništvu, i gospodarstvo i turizam, na jedan sličan način kako to 
čini Fond.  
Želi reći da je u zadnjih par mjeseci pogledao kako to radi talijanska država i njene regije, 
austrijska država i njene regije, gradovi i općine. Oni itekako potiču svoje gospodarstvo i 
poljoprivredu i pomažu.  
Dakle, predlaže da ova Skupština prihvati ovo Izvješće, da se ostane složno i da ostane 
jedna takav pomoć danas poljoprivredi a sutra kroz neki slični model i obrtnicima i 
gospodarstvenicima. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
napominje vijećniku Ivici Butorcu, da će Skupština, ako prihvati ovo Izvješće, biti prihvaćeno 
Izvješće samo za 2013. godinu a ne od 1995. do 2013. 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije, sa 31 glasom ZA, bez glasova 
PROTIV i sa 4 SUZDRŽANA glasa prihvaća 
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IZVJEŠĆE 
o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2013. godinu 

 
Possiamo procedere con  
 
AD 17) 
Relazione sull'attività della fondazione per la promozione del partenariato e lo 
sviluppo della società civile per il 2013 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
moli upraviteljicu Zaklade da ukratko obrazloži Izvješće. 
 
KRISTINA BULEŠIĆ (upraviteljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog 
društva) 
Zaklada je osnovana odlukom Skupštine Istarske županije 2006. godine i danas može sa 
zadovoljstvom reći da su sva ona očekivanja, barem što se tiče partnerstva između javnog i 
civilnog sektora ostvarena, iako se uvijek može i treba bolje. 
Kroz inicijative i projekte koje Zaklada obuhvaća bilo je gotovo 10.000 korisnika i skoro 1000 
volontera sudjelovalo u tim inicijativama i projektima. 
Zaklada je potpisala ugovor o suradnji s tri ministarstva i Uredom za suzbijanje droga 
Republike Hrvatske čime je postalo provedbeno tijelo za natječaje. 
Novost je i da je Zaklada ušla u Savjet za razvoj civilnog društva kao predstavnici Istarske 
županije. 
Osim nekoliko planiranih programa u 2013. g., realiziralo se šest projekata u vrijednosti od 
740.000 eura što je puno više od zacrtanog proračuna za 2013.g. 
Ono što veseli je da se krajem 2013. ostvario projekt u vrijednosti od 310.000 eura koji potiče 
aktivno građanstvo i uključivanje mladih u razvoj lokalne zajednice kroz građanski aktivizam. 
Što se tiče javnog utjecaja i vidljivosti, dobro su popraćeni, imali su više od 500 medijskih 
objava. 
Sada postoje četiri regionalne zaklade koje pokrivaju područje cijele Republike Hrvatske. 
Želi pojasniti što se tiče dodjeljivanja sredstava drugim županijama, da se taj novac ne 
dodjeljuje iz proračuna Istarske županije, već iz decentraliziranog modela. 
Ova Zaklada dobila je ovlaštenje da pokriva pet županija i to Primorsko-goransku, 
Karlovačku, Sisačko-moslavačku i Krapinsko-zagorsku županiju. 
Višak između prihoda i rashoda iznosi 174.000 kn i to iz razloga što se za Zakladu vodi 
neprofitno računovodstvo. Također unutar prihoda i rashoda ne prikazuju se primici. Primici 
su iznosi koji su na računu a koji nisu još utrošeni već će biti utrošeni tijekom 2014.g. 
Zahvaljuje svima koji su proteklih godina podržavali rad Zaklade. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
TICIJAN PERUŠKO (Klub Hrvatski laburisti-Stranka rada) 
Želi dati jedan pregled rashodovne strane Zaklade. Zaklada je u 2013. g. imala strukturu 
rashoda takvu da je udio rashoda za zaposlene bio čak 48%. Kad se tome pridodaju 
naknade članovima Zaklade taj udio doseže visinu od 50%. Usporedi li se to sa donacijama 
koje Zaklada prima od Istarske županije vidi se da Zaklada potroši na svoje plaće više nego 
što dobije od Istarske županije, a Istarska županija odvaja iz proračuna 800.000 kn za 
Zakladu. Iz strukture rashoda vidljivo je da rashodi za radnike i materijalni rashodi zauzimaju 
ukupni udio od 69% u ukupnim rashodima, odnosno 1.241.669,25 kn. Stoga predlažu da se 
ograniči postotni udio rashoda za radnike u ukupnim prihodima i rashodima u Zakladi. Kao 
što Županija ima zakonsko ograničenje da ukupan iznos za plaće ne smije premašiti 20% 
vrijednosti proračuna, tako traže da se i u Zakladi uvede takvo ograničenje pa će Zaklada 
efikasnije funkcionirati, više sredstava će se izdvajati za poticanje partnerstva i razvoja 
civilnog društva. 
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MIRJANA GALO (SDP-SDSS-SHAH) 
Govori u ime 15 nevladinih organizacija koje nisu zadovoljne ovim Izvješćem i traži u ime 
Kluba dopunu ovog Izvješća. Ne može se dozvoliti da nevladine organizacije koje dobiju 
10.000 kn za neki projekt imaju bolji i kvalitetniji izvještaj od ovoga. 
Stoga predlažu da se na sljedećoj sjednici dopuni, da se vidi koliko ima zaposlenih i kako su 
sredstva utrošena. Smatra da Izvješće treba biti transparentno i da se odgodi njegovo 
prihvaćanje za sljedeću sjednicu. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
zatvara raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
TICIJAN PERUŠKO (Hrvatski laburisti-Stranka rada) 
Na stranici 26 piše „financijski pokazatelji“ a to su pokazatelji prihoda i rashoda pa moli 
službu koja to radi da se drži pravila struke. S druge strane na sljedećoj stranici morao je 
sam zbrajati da vidi koliko su ukupni rashodi po strukturi, i trebao bi biti još jedan stupac –
postotni udio svake stavke u ukupnim rashodima. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
zatvara raspravu i daje riječ Kristini Bulešić. 
 
KRISTINA BULEŠIĆ (upraviteljica Zaklade) 
Smatra da je svaka kritika dobrodošla. Želi napomenuti da ovaj način pisanja Izvješća 
usklađen sa nacionalnom Zakladom, a naravno da se može detaljnije prikazati. 
Ono što želi naglasiti, a to je da su proteklih godina kada je bilo Izvješće puno detaljnije 
prikazano, dobivali kritike da bi to trebalo skratiti i svesti na minimum.  
Naravno da uvažava rečene kritike, slaže se da se doda još jedan redak. 
Naglašava da Zaklada nije osnovana s isključivim ciljem dodjele financijskih potpora, već 
stvaranja okruženja i temelja za razvoj civilnog društva. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
daje na glasanje Izvješće Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva za 
2013.g. i konstatira, uz napomenu upraviteljici Zaklade da za sljedeću godinu uzme u obzir 
sve date primjedbe, da nakon provedenog glasanja Skupština Istarske županije sa 19 
glasova ZA, 7 glasova PROTIV i 8 SUZDRŽANIH glasova prihvaća 
 

IZVJEŠĆE 
o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja 

civilnog društva za 2013. godinu 
 
AD 18) 
Proposta di Conclusione sulla modifica della Delibera d'istituzione della Fondazione 
per la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
daje riječ pročelniku Marinu Grgeti. 
 
MARIN GRGETA (pročelnik) 
Želi se nadovezati na prethodnu točku, obzirom da nije prvi put da imamo opravdane 
primjedbe i prijedloge, po njegovom sudu opravdanih, na format Izvještaja i planova rada 
različitih proračunskih korisnika, bilo da se radi o zakladi, nekim ustanovama ili trgovačkim 
društvima, naglašava da su svjesni problema, da je osnovano povjerenstvo koje bi za koji 
dan moralo pripremiti prijedloge, da se pokušaju standardizirati formati izvještaja i planova 
rada na način da se dobije pregledne i sve potrebne informacije. Svakako će to obuhvatiti i 
Zakladu tako da će za sljedeću godinu sigurno biti drugačije Izvješće. 
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Što se tiče sljedeće točke, radi se o dvije izmjene odluke o osnivanju Zaklade. Naime 
Županijska je Skupština osnovala Zakladu svojom odlukom 2005. g. i sada se po prvi put 
mijenja ta odluka. Radi se o tome da se mijenja adresa sjedišta Zaklade koja je u početku 
rada bila smještena u Puli na adresi Mletačka 12, a sada se nalazi na adresi Riva 8. 
Druga odluka se odnosi na činjenicu da je do sada odlukom o osnivanju bila imenovana 
sadašnja upraviteljica imenom i prezimenom, bez ikakvih ograničenja mandata. Ta odluka se 
usklađuje s jedne stane onime što su propisale zadnje izmjene Zakona o lokalnoj 
samoupravi koji kaže da se imenovanjima prvenstveno bavi Župan, tako da će po tom 
prijedlogu to biti u njegovoj nadležnosti, a s druge strane i s nekom logikom funkcioniranja 
drugih ustanova, trgovačkih društava i općenito proračunskih korisnika, gdje su čelnici tih 
tijela birani na mandat tako da se predlaže da se i tu uvede mandat od četiri godine uz 
mogućnost reizbora. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
konstatira da Skupština Istarske županije, bez rasprave sa 28 glasova ZA, jednoglasno 
prihvaća 
 

ZAKLJUČAK 
o utvrđivanju prijedloga izmjene odluke o osnivanju Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva 
 
AD 19) 
Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za promicanje i razvitak znanosti i visokog 
školstva u Istarskoj županiji, 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
poziva Župana da obrazloži predmetnu točku. 
 
ŽUPAN 
Želi naglasiti da taj Savjet nije obavezan ali je izuzetno važan i iz tog razloga je i predložen 
ovoj Županijskoj Skupštini. Odbor za društvene djelatnosti je razmatrao prijedlog i on kao 
predlagatelj apsolutno prihvaća mišljenje Odbora, a to je da se Savjet nadopuni sa još dva 
člana i to jednoga iz turizma i drugog iz područja industrije. Shodno tome, predlaže da za 
sljedeću Županijsku Skupštinu pripremi nadopunjen Prijedlog sa konkretnim imenima. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE 
zahvaljuje Županu i konstatira da će se glasati za ovaj Prijedlog a da će se na sljedećoj 
sjednici Skupštine još nadopuniti sa dva člana. 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja sa 29 glasova ZA, 
jednoglasno donosi 

ODLUKU 
o osnivanju Savjeta za promicanje i razvitak znanosti i visokog 

školstva u Istarskoj županiji 
 
Na točki 20. Dnevnog reda, izlaze vijećnici opozicije i obzirom da nema kvoruma 
Potpredsjednica Skupštine konstatira da se sjednica se prekida, te da točke 20., 21., 22. i 23. 
ostaju za sljedeću sjednicu Skupštine. 
 

Sjednica je zaključena u 21,10 sati. 
 
Zapisničarka       
Mirela Udovičić 
 
         Predsjednik Skupštine 
         Valter Drandić  


